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DORA GODICEIJ -  PRVOMAJSKA NAGRAJENKA
Ko sem obiskala Doro Godicelj, 

sem pravzaprav stopila na konec 
vrste tistih, ki so jo že obiskali, 
spregovorili z njo, jo povprašali 
z namenom, da jo spoznajo in 
predstavijo.

Člani naše delovne organizacije 
večinoma poznamo pregledalko 
stekla v TOZD 1, v mesecu maju 
pa smo lahko tudi ponosni, da je 
med nami sodelavka, ki je Haa za 
svoje delo nagrajena s prvomaj
sko nagrado dela Zveze sindika
tov Jugoslavije.

Ko sem jo povprašala po nje
nih funkcijah, se je nasmejala in 
družno sva sestavili kar lep se- 
znamček njenih dolžnosti, od nje
nih mladih dni do danes, ki jim 
je poleg svojega odgovornega de
la posvečala tudi svoj: prosti čas 
in energijo. *

Že kot mladinka in prostovolj
ka je bila aktivna na kulturnem 
področju (v dramski sekciji, pev
skem zboru), kot vaditeljica je 
delovala v TVD Partizan na Do
lu, delovala je v mladinski orga
nizaciji, tudi v šoli je. bila vedno 
v vodstvu razreda. To so bili ti
sti mladinski začetki^ toda smi
slu in njihovemu bistvu je vse
skozi ostala zvesta — kot aktivna 
družbenopolitična delavka. Sama 
pravi, da to človeku pride v kri, 
čuti se odgovornega. In ko sva 
preleteli še njeno prvo vključe
vanje v družbenopolitično delo v 
delovni organizaciji (kot članice 
delavskega sveta in sindikalne' 
delavke), sva ustvarili tisti se
znam.

Tovarišica Dora je sedaj pred
sednica odbora za varstvo žena 
in mladine v TOZD 1, članica iz
vršnega odbora osnovnih organi
zacij sindikata v TOZD 1, članica 
delegacije TOZD 1 za SIS otro
škega varstva, aktivna .je tudi v 
krajevni skupnosti, kjer je pred
sednica odbora za družbenopoli
tično aktivnost žena, je sodriik- 
porotnik, član komisije za ugo
tavljanje družbenega premože
nja, članica komisije za družbe
nopolitično aktivnost žena v ob
čini Hrastnik, delegat za družbe-' 
nopolitični zbor skupščine občine 
Hrastnik. Prav tako je .članica 
občinskega Sindikalnega sveta in 
medobčinskega sindikalnega sve
ta, bila je delegat Hrastnika za
9. kongres Zveze sindikatov Slo
venije. Na tem kongresu je bila 
imenovana za delegata SRS za 8. 
kongres Zveze sindikatov Jugo
slavije.

Je članica zveznega sveta Zve
zd sindikatov Jugoslavije in Se 
tako udeležuje tudi vseh sej re
publiškega sveta ZSS. Ko takole 
našteva, vprašam o prostem ča

su. Odgovori, da ga je malo, a se 
ne pritožuje. Vsekakor je to obre
menitev, posledica njenih funk
cij je bila zaenkrat ta, da se je 
odpovedala svoji, rekreaciji — 
kegljanju, izvem. Tudi z gospo
dinjstvom je treba večkrat kar na 
hitro. K temu na rob je pristavi
la, da ji položaj olajšujejo dobri 
družinski odnosi in razumevanje 
za njeno delo.

Spet vpletem vprašanje. Kaj pa 
ostale žene? Govorimo vendar o 
enakopravnosti, kje smo po nje
nem mnenju žene na družbenopo
litičnem področju in pri, udej
stvovanju? Vidi se, da je tov. Do
ra o tem že precej razmišljala, 
saj takoj pojasni, da se preveč 
izmikajo. »Prav- je poudarjati 
svoje probleme, ni pa dovolj go
voriti o tem le med sabo, ampak 
je treba širše | spregovoriti o 
njih, za kar pa niso dovolj-le po
sameznice, nastopati bi bilo po
trebno družneje,« mi je zaupala. 
»Za uresničitev cilja je potrebna 
angažiranost.« Ko svojo misel 
razpleta naprej, ne pozabi opozo
riti na še vedno zastarele družin
ske odnose, ki so'nevzdržni za 
našo samoupravno prakso — od
nos mož, ki marsikje nočejo Ra
zumeti, da se tudi žene aktivneje 
vključujejo v samoupravne od
nose, hodijo na sestanke. »Ta 
miselnost je še prisotna in ni še 
pravilna delitev vlog v družini,« 
poudari tov. Dora.

Izkušnje za to izjavo ima tov. 
Dora že v krajevni skupnosti, 
kjer je s pridobivanjem aktivnih 
članic kar težko in se delo naj
večkrat omejuje le na posamez

ne članice odbora za DP aktiv
nost žena, ki mu predseduje. '

»Še teže'je odnos in zadržanost 
pri prevzemanju raznih funkcij 
razumeti pri uslužbenkah,« pra
vi. »Le-te niso obremenjene s fi
zičnim delom, čeprav ne podce
njujem njihovega dela in napora 

■pri tem, a vendar bi bila lahko 
njihova aktivnost večja in mno- 
žičnejša kot je dosedaj.«

Najin pogovor se je ustavil tu
di pri nočnem delu. O tem je tov. 
Dora razpravljala na predhodni 
problemski konferenci ' »Zeha v 
združenem delu« v Jutranjki, ter 
pozneje na republiški problemski 
konferenci na to temo; ki jo je 
organiziral republiški sindikat v 
Ljubljani.

»Res je, da je treba pritrditi u- 
gatovitvam o negativnih plateh 
nočnega dela za žene,« še razgovo
ri tvo. Dora, »a škoda je priča
kovati, da ga bomo kar tako u- 
kinili. Pred očmi moramo, imeti 
vendar tudi naše gospodarstvo in 
v Steklarni vemo, na kateri stop
nici smo. In kje zaposliti žene, ki 
bi jih ž ukinitvijo nočne izmene 
ne potrebovali? Zaposlene pa  so 
zato, da dopolnjujejo družinski - 
proračun, saj vemo, kakšni so o- 
sebni dohodki delavcev Steklar
ne, pa tudi v Hrastniku. Je pa po
membno, da so se izboljšali de
lovni pogoji in tako tudi nočno 
delo olajšali. Tu pa še nismo za
dovoljni, Naporno je namreč 4- 
izmensko delo, zlasti pa temu ob

rob neurejen prevoz delavk in 
delavcev ob nedeljah in prazni
kih. Tudi z malicami še ni ved
no, kot bi bilo treba v avtomat
ski kontroli.«:

Najin pogovor še spleta, za iz
biro teme nimava problema, tov. 
Dori se utrne misel, ki jo pred 
mano kritično, a vendar tudi ob
jektivno razpreda. Večkrat slišim 
v razgovoru z drugimi, ’ da je 
vestna delavka, z odgovornim od
nosom do delovnih sredstev in 
predmetov, s katerimi ravna pri 
delu, zato ji temeljito prisluh
nem.

Spregovoriva o njenem delo
krogu. Prejšnje delo natikalke je 
zapustila iz zdravstvenih razlo
gov, sedaj pa pregleduje stekle
ne izdelke. »Organizacijsko smo 
mnogokrat tako površni,« mi po
jasni, ) »res so včasih to majhne 
zadeve, a dalo bi se tudi brez ta
kih težav.« Tako spregovori o te
žavah z vozički, pa o ravnanju s 
kartoni.

Vidim, da jo boli ravnanje de
lavcev — posameznikov in njihov 
neodgovoren odnos. »Vsak izde
lek je rezultat našega dela, zno
ja, skozi roke vseh nas gre in boli 
me takšna neodgovornost, ki jo 
opažam pri nekaterih. Kdor nima 
občutka pripadnosti temu našemu 
kolektivu, tudi nima občutka do 
njegovega dela, do družbene last-

(Nadaljevanje na 2. strani)

Ob 27. aprilu  -  prazniku u stanovitve OF, 
1. m aju -  prazniku dela  ter  9. m aju -  
prazniku zm age nad fašizm om

Č E S T I T A M O
vsem  članom  kolek tiva  ter delovnim  
organizacijam  H rastnika z željo , da bi 
praznike p reživeli čim  lep še .

U redništvo



Proslava ob dnevu O F
Tudi v letošnjem letu je ob po

membnem pomniku iz naše revo
lucije — dnevu Ustanovitve O- 
svobodilne fronte, stekla v Hrast-

— tov. Anton Kaše, upokojeni 
rudar, za aktivno delo v organi
zaciji Zveze združenja borcev 
NOV in v društvu upokojencev;
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Nastopajoči so se razvrstili v izvajanju kulturnega programa 
ob dnevu OF

-niku proslava. Zbranim občanom 
v dvorani delavskega doma je 
spregovoril najprej predsednik 
občinske konference SZDL tov. 
Franjo Krsnik.

Nastopajoči: ¡združena moška 
pevska zbora Svobode I in II, 
godba na pihala, otroški pevski

—- tov. Franc Kršlin, delovodja 
v KOP, za aktivno družbenopoli
tično delo in delo v samouprav
nih organih .DO in terena, za. do
sežene uspehe pri predvojaški 
vzgoji mladine;

— tov. Vilko Pust, kmet, za ak
tivno delo v mladinski organiza-

Ob tem slovenskem prazniku so se na proslavi zbrali občani Hrastnika

IZVRŠNEMU SVETU
SOCIALISTIČNE REPUBLIKE ČRNE GORE 
T I T O G R A D

1700-članski kolektiv Steklarne Hrastnik vam sporoča, 
da globoko sočustvujemo s prebivalci črne gore ob hudih 
človeških in materialnih izgubah, ki vam jih je prizadejal 
katastrofalni potres dne 15. 4. 1979.

Prepričani ste lahko, da vam bomo nudili ustrezno po
moč in da bomo z njo obnovili to kar ste izgubili ob potresu. 
Enako smo prepričani, da bo tudi to pot prišla do izraza 
že večkrat izkazana solidarnost vseh jugoslovanskih delavcev 
in občanov.

Še enkrat vam sporočamo, da vam stojimo ob strani 
in da vam bomo zagotovili potrebno pomoč.

Hrastnik, 16. 4. 1979
Delavci Steklarne Hrastnik

KONFERENCI OSNOVNIH ORGANIZACIJ 
SINDIKATA STEKLARNE HRASTNIK

Spoštovani tovariši!
Zvedeli smo, da je vašo krasno domovino zadela okrutna 

naravna katastrofa.
Iskreno čutimo z .vami in želimo vašim narodom mnogo 

moči ,pid obnovitvi porušenega dela domovine.
S tovariškimi pozdravi.

Sindikat
Žiar nad Hrenom 
CSSR

POMOČ PRIZADETIM

Delavci Steklarne Hrastnik so prizadetim na potresno 
območje v Cmi gori poslali prvo pomoč v obliki šotora in 
odej, v skupni vrednosti 20.000 din.

Kolektiv se bo z vso solidarnostjo vključil v pomoč 
prizadetemu prebivalstvu in . mu po svojih močeh pomagal 
premostiti hudo naravno katastrofo.

Dora Godicelj - prvom ajska nagrajenkazbor OŠ in recitatorji so se v;kul
turnem nrogramu s svojim izva
janjem prepletali z utrinki iz ti
stih revolucionarnih in odločujo
čih dni naše preteklosti.

Ob tem dnevu, ki mu vsako le
to velja vsa naša pozornost, so 
bila podeljena tudi občinska pri
znanja OF slovenskega naroda. V 
letošnjem letu so ta priznanja 
prejeli:

—  tov. Brane Milinovič, prav
nik — za aktivno družbenopoli
tično delo v DPO na nivoju ob
čine, posebno .pa za razvoj kra
jevne samouprave, skupščinskega 
in delegatskega sistema;
. — .tov. Robert Halzer, VK ste

klar — za aktivno družbenopoli
tično delo v DPO, kjer je v raz
ličnih obdobjih opravljal funkci
je, ža aktivno delo V samouprav
nih organih DO in aktivno delo 
pri uresničevanju delegatskega 
sistema;

prav tako pa še:
— tov. Alojz Gabrič, upokoje

ni rudar, za aktivno delo v pla
ninskem društvu in za delo z 
mladimi;

ciji, v kmetijski zadrugi, uspešno 
vodenje zbora kooperantov;

— tov. Ivanka Šerbah-Medved, 
glasbena šola Hrastnik, za dose
žene uspehe na področju vzgoje 
in izobraževanja, za. aktivno delo 
pri razvoju taborniške organiza
cije, za aktivno delo na kultur
nem področju.

Jasna Kosih

ZAHVALA
Svojim (sodelavkam in sode

lavcem v TOZD 1 se iskreno 
zahvaljujem za prelepa darila 
ob mojem odhodu v pokoj. 
Krasna darila me bodo spo
minjala na vse vas, drage so
delavke in sodelavci. Posebno 
se. zahvaljujem Še Reziki Šun- 
ta, Adiju Perclu in Dolfiju Ha
berlu. . •
: želim vam -še mnoigo -uspe
hov pri vašem nadaljnjem 
delu.

■hvalenža
Avgusta Beršnjak

(Nadaljevanje s 1. strani) 
nine in taki so med nami. Odgo
vornost nas vseh je, da jih one
mogočimo pri takem površnem 
ravnanju in odnosu do dela.«

Tovarišica Dora je globoko v 
sindikalnem delu, od temeljne 
organizacije pa tja do zveznega 
sindikata. Omejiva se znova le na 
našo delovno organizacijo in na 
sindikalno delo v njej. Zame ima 
odgovor. »Še vedno smo prepo
časni. Res je področje dela obšir
no, dela ogromno, ‘a to si mora
mo priznati, da nas večkrat čas 
prehiti. Dostikrat je premalo ča
sa, da bi nek akt čisto zares o- 
bravnavali in se mu posvetili. 
Preganjajo nas roki. In potem 
smo že na zborih.:.« (Tu se mi 
potrdi misel o njeni objektivno^ 
sti: vsaki strani pove svoje sta
lišče) » ... ne iščimo pa za to, kar 
Sem dejala, krivde samo pri sin
dikalni organizacij j, tudi delavci 
se včasih obnašajo v razpravah 
in na zborih delavčev neodgovor
no, temu pa bi lahko dodali še

dejstvo, da je sedanja jedilnica 
ža zbore delavcev neprimerna in 
otežuje normalen potek. . In za 
prejmajhho resnost vseh je po
tem krivdo mnogokrat pač naj
laže opredeliti le na sindikat ali 
partijo.«

Počasi sklepava najin klepet.
Na koncu ji postavim tisto tra

dicionalno vprašanje o njenih ob
čutkih, ko je v  Beogradu iz rok 
tov. Fadila Hodže sprejemala ta
ko Visoko družbeno priznanje: 
prvomajsko nagrado dela. Odgo
vor dobim v stilu njene osebno
sti, njenega .nesebičnega udej
stvovanja in aktivnosti, ko mi 
pojasni:

»Ponosna sem na to nagrado. 
Plaketa je izjemno priznanje za
me kot delavko — neposredno 
proizvajalko in čutim 'odgovor
nost, da jo še nadalje potrjujem 
s svojim delom.«

Tovarišica Dora, čestitamo ti 
tudi mi.



IZ DELA OBČI
Predsedniki zborov Skupščine 

občine Hrastnik so sklicali 9, za
sedanje zborov, občinske skupšči
ne dne 26. oz. 27. marca 1979.

Delegati vseh treh zborov so na 
ločenih. zasedanjih enakopravno 
odločali o naslednjih zadevah:'

— o pregledu rezultatov poslo
vanja za čas od; 1. 1. do 31. 12. 
1978 in primerjavi z letom 1977;.

— o analizi izvajanja srednje
ročnega plana: razvoja občine 
Hrastnik za obdobje 1976—1980 
in. izvajanju resolucije za leto 
1978;

— o informaciji, izvršnega sve
ta k predlogu za odobritev sred
stev solidarnosti SR Slovenije ob
čini Hrastnik za delno odpravo 
posledic naravnih nesreč (plazov- 
ja) ter

— v-okviru vprašanj, odgovo
rov im-informacij, o zaključnem 
poročilu o zbiranju sredstev sa
moprispevka za sofinanciranje 
izgradnje II. j faze zdravstvenega 
doma v Hrastniku, o informaciji 
o poračunu »viškov« SIS ter od
govorih na delegatska vprašanja.

Delegati-vs'eh treh zborov so 
sprejeli analizo uspehov gospo-?” 
darjenja za čas od 1. 1. do 31. 12. 
1978 š primerjavo z letom 1977 z 
vsemi ugotovitvami .dn predlogi 
izvršnega sveta, ki. so bili prilo-- 
ženi gradivu za zasedanja zbo
rov, o katerih so. bile že obvešče
ne vse OZD, TOZD oz. druge de
lovne skupnosti, krajevne in in-, 
teresne . skupnosti V občini z za-r 
pisnikoni skupščine.

Pri tem so delegati družbeno
političnega zbora sprejeli nekate
re ugotovitve oziroma zaključke, 
in sicer: ,-;r

Delegati DPZ so menili, da pri
poročila!' stališča in 'predlogi iz
vršnega sveta sicer nakazujejo 
glavne vzroke, ki so vplivali na 
poslovanje OZD oz. TOZD, da pa 
so sklepi premalo akcijska, kar je. 
ugotovila tudi komisija , za druž
benoekonomske odnose pri komi
teju občinske konference ŽK 
Hrastnik. Ob teh ugotovitvah. je. 
umestno preveriti ys.e, dosedanje 
sprejete,.orientacije, in usmeritve- 
za. izboljšanje. ..gospodarjenja,- v. 
občini, - ki, 'so.. bile predmet pogo
vorov. na različnih zborih politič
nih aktivov v občini (let.o 1967) 
ter ob tem ugotoviti oz, analizi
rati vzroke ter zlasti odgovorne 
nosilce dogovorjenih akcij: za
kaj največkrat sprejete pobude 
ali predlogi ostajajo le na papir
ju in če  je potrebno do le-teh, še 
zlasti če gre za člane ZK, zasta
viti vprašanje večje? odgovorno
sti..
- Tako je v analizi-in zaključkih 

sicer nakazano, da hrastniško- go
spodarstvo leto 1978 ni zaključi
lo z izgubo,-niso pa nakazane , 
konkretne akcije - tako izvršnega . 
sveta,-, kot združenega dela dele
gatske .baze predvsem v prestruk- 
tuiranje gospodarstva in uvaja
nju novih. gospodarskih, dejavno
sti, ki bi bile bolj. akumulativne, 
od- sedanje pretežno . bazične*' in- . 
dustrije. Zato je potrebno vztra
jati, da sc pričeta akcija investi
cij v TKI' in Steklarni- (orodjar
na, SGP) realizira. Dogovorjene 
naloge izpolnjevanja srednj eroč- > 
nih programov zavezujejo pred
vsem, ; člane. ZK in. indi vidualne j 
poslovodne-organe, ter druge od
govorne nosilce planiranja.

Delegati so nadalje menih; da 
bi bilo potrebno v podobnih ana
lizah natačneje analizirati kazal
ce gospodarjenja kot: rentabil
nost, ekonomičnost, uvoz. in iz
voz.

Delegati so v razpravi nadalje 
menili, da bi bilo potrebno ugo
tovitev izvršnega sveta, kako 
TOZD upoštevajo določila druž
benega dogovora o pogoj ib* za za
poslovanje ter o minimalnih 
standardih za življenjske in kul
turne razmere pri zaposlovanju 
nove delovne sile, te ugotovitve 
razširiti na vse OZD oz, TOZD 
na območju občine Hrastnik in 
vztrajati, da se določila v praksi 
tudi dosledno izvajajo. Delegati 
So ugotovili,, da so bila v združe
nem delu prekoračena izplačila 
osebnih dohodkov, glede na do
govorjena sredstva po panožnih 
sporazumih ter da višina OD ra
ste hitreje od produktivnosti de
la, čeprav je njihova .višina . še 
vedno izpod slovenskega pov
prečja, predvsem v bazični indu
striji;

Delegati so nadalje ugotovili, 
da sd se v analiziranem obdobju 
povečale zaloge z indeksom 102,4, 
kar pomeni pozitivne tendence v 
tem smislu,- da se zaloge kljub 
povečanju vrednosti niso bistveno 
povišale, da pa so zaloge v I. tri
mesečju t. 1. začele občutno na
raščati,? kar lahko občutno vpliva 
na likvidnost gospodarskih orga
nizacij, zato -bo potrebna takojš
nja akcija vseh odgovornih v 
združenem delu in drugih, v pri
zadevanju zmanjšanja zalog. O 
navedeni, problematiki ho tekla 
razprava tudi na. občinski konfe
renci ZK Hrastnik. Konkretnejše 
usmeritve in ’ priporočila združe
nemu delu za izboljšanje gospo
darskih rezultatov v občini, bo 
izvršni svet: ob sodelovanju tudi 
drugih dejavnikov. v občini po
sredoval posameznim TOZD in 
OZD, .pri čemer, pa gre,na prvo» 
mesto 'postaviti vprašanje odgo
vornosti'In učinkovitosti; dosled
nega izvajanja v TOZD» in OZD 
iz sprejetih zelo konkretnih, ak
cijskih stabilizacijskih, sanacij
skih in drugih'programov in skle
pov, s ciljem doseganja kvalitet
nejših rezultatov in efektov.

Delegati zbora krajevnih skup
nosti pa so ob obravnavi analize 
uspehom gospodarjenja menili, da. 
bi bilo gospodarsko stanje posa
meznih DQ boljše, če bi imele le
te zaposlene ustrezne, kadre, pred
vsem kadre z visoko .in višjo šol
sko izobrazbo,'saj je znano, da je 
Občina Hrastnik ena izmed slo
venskih 'občin- kjer je zaposleno 
najmanjše število navedenih ka
drov. Ti kadri naj bi v delovnih 
organizacijah bili zadolženi- pred
vsem na področju iskanja novih 
gospodarskih dejavnosti,. Takšno 
stanje pogojuje; tudi dejstvo, • da 
investicija v TKI zaostaja kar za 
3- leta in pol. Glede, na investicije 
v. TKI sp nadalje tudi. menili, ,da 
hi morala .hiti, v to akcijo vklju
čena širša- družbena skupnost, .ta
ko na področju regije kot v okvi
ru republike.
-Tudi analizo izvajanja srednje

ročnega plana razvoja občine 
Hrastnik za obdobje 1976—1980 in 
izvajanje resolucije „za leto 1978 
so delegati vseh treh zborov spre
jeli .z vsemi ugotovitvami izvrš
nega- sveta k analizi, o katerih so

bile prav tako že obveščene vse 
Q?X), TOZD oz. druge delovne 
skupnosti, krajevne in interesne 
skupnosti v občina z zapisnikom, 
skupščine.

Pri tem so delegati družbenopo
litičnega zbora ugotovili, da je iz 
ocene izvajanja srednjeročnega 
plana razvoja občine Hrastnik za. 
obdobje 1976—1980 razvidno, da 
se. na posameznih področjih od
stopa. .od dogovorjenih ciljev, 
predvsem na. področju investicij
skih vlaganj in stanovanjske gra
ditve..

Delegati tega zbora so nadalje, 
ponovno opozarjali na ugotovitev, 
<|a. se sprejeti. Samoupravni spo
razumi oziroma družbeni dogovo
ri ne izvajajo in menili, da bi; 
morali o. nadevi, razpravljati, v 
združenem, delu in  izpostaviti 
predvsem vprašanje, kdo in v či
gavem imenu ima pravico omeje
vati izvajanje sporazumov oziro- 

,ma dogovorov, sprejetih na. re
ferendumih. Pri tem so posebej 
izpostavili vprašanje neizpolnje
vanja samoupravnega sporazuma 
za. financiranje programov kra
jevnih skupnosti. Delegati so s 
fem v. zvezi sprejeli, ponovni a- 
pel — opozorilo, da. odgovorni de
lavci v TOZD ih OZD, ki so pod
pisniki, . omenjenega., sporazuma, 
dosledneje in z. večjo disciplino 
izločajo po S8 dogovorjena sred
stva za realizacijo sprejetih pro
gramov posameznih KS.
. Gfede . neizpolnjevanja obvez

nosti' po sprejetih SS so razprav
ljali tudi delegati zbora krajev
nih skupnosti in. sprejeli pripo
ročilo, naj. pristojni' organ, skup
ščine ob,čin,e' opozori na- navede-, 
ho vse ; računovodske službe, v 
OZD. Predlagali so nadalje, da:je 
potrebno večje' prizadevanje, da 
se stanje na tem področju izbolj
ša, da se podpisnice, ki •nedosled- 
no plačujejo prispevke po SS in 
DD na primeren način objavi.
. Delegati--., družbenopolitičnega, 

zbora, so glede na ugotovitev, da 
sc sredstva za stanovanjsko iz
gradnjo prenašajo, kot neporab
ljena iz -leta v leio, ter da se za
ostaja v preteklih, treh- letih pri. 
izgradnji stanovanj, sklenili, da 
izvršni svet zahteva Od skupšči
ne samoupravne stanovanjske 
skupnosti odgovor na to, kje so 
vzroki, da .razpoložljiva sredstva 
nago, angažirana?'' Delegati .so. v 
zveži s tem sprejeli še priporo
čilo organom SSS, da storijo vse; 
da bodo navedena sredstva ople
menitena -s krediti, dala- načrto
vani efekt stanovanjske gradnje. 
Enako priporočili!, je. bilo spreje
to tudi ha; zboru združenega de
la. in  zboru krajevnih skupnosti.. 
„ SSSS Hrastnik, je. v. Zvezi .s tem 

priporočilom /že. posredovala po
jasnilo, ki, je. bilo skupaj z zapis,- 
nikom skupščine posredovano 
vsem OZD, ‘TOZD oz-, drugim de
lovnim skupnostim ,fer krajev
nim in  interesnim skupnostim v 
občini. .

Delegati zbora združenega dela 
so ob obravnavi -te' analize spre- . 
jeli še nekatera stališča oziroma 
priporočila, in sicer:
■ Izvršnemu svetu se ■ priporoča,., 

naj da ustrezno pobudo samo
upravnim organom SSS, da sc v . 
Skladu z rastjo cen dvignejo zne
ski. odobrenih kreditov občanom 
občine, namenjenih za individu
alno stanovanjsko izgradnjo. Iz

vršni svet naj..v tem smislu pred-, 
laga SSS, da prične postopek za 
spremembo o z, dopolnitev aktov, 
ki urejajo to področje.

Delegat, ZZD je nadalje menil, 
da Poslovna skupnost Hrastnik 
Jugpmetal še vedno ni dala pri
čakovanih rezultatov, na kar je 
predsednik skupščine povedal, da 
skupnost kot taka, pa naj gre še 
za tako idealno organizacijo, ne 
more biti garant dobrega poslo
vanja, pač pa poslovanje posa
meznih DO, članic poslovne skup
nosti. plenil je tudi, da je eden 
izmed takšnih vzrokov dejstvo, da 
še vedno ni, ustanovljen marke
ting,' kar je bil glavni namen z 
ustanovitvijo' poslovne skupnosti.

Delegati zbora so pri ugotovit- 
vij da so bila v združenem delu 
prekoračena izplačila osebnih do
hodkov, glede na rast produktiv
nosti dela v združenem delu, za
dolžili izvršni, svet, da posreduje, 
na prihodnjem zasedanju zbora 
tudi analizo rasti OD v zdravstvu, 
še zlasti iz razloga, ker občani 
niso povsem zadovoljni z njihovi
mi storitvami. ■

Delegati ZZD so'nadalje meni
li, da bi' se gospodarjenje posa
meznih. OZD laHko izboljšalo, če 
bi se na prvo mesto postavilo 
vprašanje odgovornosti in učin
kovitosti doslednega izvajanja v 
TOZD ih OZD 'iz sprejetih zelo 
konkretnih akcijskih, stabilizacij
skih, sanacijskih in drugih pro
gramov ih sklepov, s ciljem do
seganja »kvalitetnejših rezultatov 
in efektov. '

Delegati vseh treh zborov so 
sprejeli tudi sklep, naj skupščina 
občine. Hrastnik kot sopodpisnik 
družbenega dogovora o uporabi 
sredstev solidarnosti za ■ odprav
ljanje posledic' naravnih nesreč 
v~ SRSlo-veni j i po š t j e vlogo, ki jo 
je pripravil IS SO Hrastnik, z 
manjšimi dopolnitvami oziroma 
spremembami na republiške ' or
g an e ,d a  /se..- občini Hrastnik iz 
združenih sredstev pomaga .pri. 
'odpravi posledic škode po pia- 
zdvju, nastale v letih 1977 in 1978. 
V- vlogi se apelira in prosi izvršbi 
svet skupščine SR Slovenije in 
vse podpisnike navedenega dogo
vora, da se:

a) Občini Hrastnik na podlagi:
3. odstavka 3. člena družbenega 
dogovora izjemama dovoli, da v 
letih 1979,. 198.0 dn 1981 v občini 
Hrastnik zbrana sredstva solidar
nosti uporabi za delno kritje ško
de, posledic elementarnih, nesreč. 
(zemeljski plazovi), povzročenih: vz
letu 1977 in 1978;
' (Ta sredstva se za tri leta oce

njujejo- na 3,650.000 din.)
b) ' Iz združenih sredstev soli

darnosti v SRS občini Hrastnik v 
letu 1979 in -1980 izjemoma dodeli
12,420.000 din ža delno odpravo 
posledic elementarnih, nesreč (ze
meljski plazovi), povzročenih v 
letu 1977 in 1978.

c) O uporabi vseh združenih , 
sredstev solidarnosti mora skup-, 5 

: spina- občine Hrastnik ob koncu, 
leta 1979, 1980 in ob zaključku 
del . dostaviti odboru ož. vsem 
podpisnikom dogovora poročilo o 
izkoriščanju sredstev. in rezulta- j 
tjh, opravljenih del.

V vlogi, naj s.e navedejo tudi 
drugi možni, načini pridobitve 
sredstev -kot: dodelitev »sredstev: 

(Nadaljevanje na 4. strani)



Iz dela občinske skupčšine V nesreči nisi sam
(Nadaljevanje s 3. strani) 
iz rezervnega sklada republiške
ga izvršnega sveta ali pomoč re
publiškega izvršnega sveta pri 
najetju ustreznega dolgoročnega 
nizko obrestnega kredita.

Delegati vseh treh zborov so 
nadalje v predloženem besedilu 
Sprejeli tudi zaključno poročilo o 
zbiranju sredstev samoprispevka 
za Sofinanciranje II. faze zdrav
stvenega doma v Hrastniku, iz 
katerega je razvidno, da je bilo v 
času uvedbe in zbiranja samopri
spevka zbranega 8,003.378,65 din 
od planiranih 8,315.000 din ali 
311.621,35 din manj sredstev, in
formacijo o poračunu »viškov« 
SIS ter • odgovore na delegatska 
vprašanja, postavljena na zad
njih zasedanjih zborov.

Delegati zbora združenega dela 
in zbora krajevnih skupnosti so 
enakopravno odločali še o:

— osnutku proračuna občine 
Hrastnik za leto 1979;

— predlogu družbenega dogo
vora u usklajevanju davčne po
litike v, letu 1979;

— predlogu odloka o spremem
bi odloka o davkih občanov;

— osnutku odloka o spremembi 
odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča ter

— predlogu sklepa o soglasju k 
združitvi revirske veterinarske 
postaje s sedežem v Zagorju ob 
Savi, z Veterinarskim zavodom 
Celje.

Delegati obeh zborov so brez 
pripomb sprejeli proračun občine 
Hrastnik za leto 1979 ter odlok 
o proračunu občine Hrastnik za 
leto 1979, v besedilu, kot ga je 
predložil izvršni svet skupščine 
občine Hrastnik.

Predlog začasnega proračuna 
občine za leto 1979 je priprav
ljen po enotnih republiških iz
hodiščih za oblikovanje sredstev 
splošne porabe za to leto, upo
števajoč tudi resolucij sko načelo,

da mora ta poraba rasti poačas- 
neje od rasti družbenega proiz
voda v občini. Za občine, ki so 
dopolnjevane iz republiškega 
proračuna pa je še posebej po
goj, da v celoti izpolni določbe 
dogovora o usklajevanju davčne 
politike za leto 1979 in predpiše 
davek iz osebnega dohodka v vi
šini najmanj 0,5 °/o.

Prihodki proračuna občine za 
leto 1979 so predvideni v višini
29.209.000 dih ali 54 % več na
sproti letu 1978. Od tega je pred
videnih 14,4.J5.900 diiri dopolnil
nih sredstev iz republiškega pro
računa, kar je za 105 % več na
sproti realizaciji leta 1978. Last
nih sredstev pa se predvideva
14.774.000 din, kar je za 24% več 
kot v letu poprej.

Proračunski odhodki so predvi
deni v višini 29,209.900 din ali s 
porastom 57 % nasproti realizaci
ji za leto 1978. Brez upoštevanja 
novih in povečanih obveznosti pa 
bi se ti odhodki povečali le za 16 
odstotkov (povečane obveznosti 
za pravosodne organe, oblikova
nje blagovnih rezerv, odplačilo 
anuitet od kreditov za sanacijo 
plazov, odkup zgradb REK, so
financiranje stanovanj za delavce 
PM, izdelava prostorskega plana 
itd.).

Delegati zbora združenega dela 
in zbora krajevnih skupnosti so 
brez pripomb sprejeli tudi druž
beni dogovor o usklajevanju 
davčne politike v letu 1979 ter 
odlok o spremembi odloka o dav
kih občanov, v besedilih, kot ju 
je predložil izvršni svet skupšči
ne občine .Hrastnik.

Delegati obeh zborov so spreje
li tudi odlok o spremembi odloka 
o nadomestilu za uporabo stavb
nega zemljišča, v besedilu kot ga 
je predlagal izvršni svet.

Primerjava višine prispevka 
med občinami v Zasavju je na
slednja: ,

Stanov, cona Hrastnik Trbovlje Zagorje

I. kategorija din 0,50 0,50 0,40
II. kategorija din 0,25 0,30 0,30

HI. kategorija din 0,15 --- —
nezazidano zemljišče — 0,20 0,20

Poslovna cona:
I. kategorija din 1,00 1,50 0,40

II. kategorija din 0,70 1,00 0,40

Doslej se je v občini zbralo let
no iz tega naslova ca. 2,000.000 
din, ki je dohodek stavbne skup
nosti. Osnova za izračun prispev
ka je m2 zazidanega in nezazida
nega stavbnega zemljišča, ki se s

ZAHVALA
-Ob mojem odhodu v pokoj 

se najlepše zahvaljujem svo
jim sodelavcem in izmeni to
variša Staneta Drameta v 
TOZD 1 za prelepa darila, ki 
sem jih prejel. Vaša pozornost 
me je zelo ganila, darila pa 
me (bodo vedno spominjala na 
vas, med katerimi sem preži
vel toliko delovnih let.

Želim vam še veliko sreče in 
obilo uspehov pri nadaljnjem 
delu.

Milan Čadež

tem predlogom povišuje v posa
meznih kategorijah od 20 do 33 
odstotkov.

Izvršni svet je upošteval tudi 
predlog delegatov zbora občinske 
skupščine, da je treba sproti u- 
poštevati spremembe v osnovah 
za odmero tega. prispevka (novo
gradnje, adaptacije). V ta namen 
je uvedena evidenca, po . kateri 
bo ob izdaji uporabnega dovolje
nja in končnih adaptacijskih de
lih istočasno izdana tudi ; nova 
odločba o odmeri prispevka za u- 
porabo mestnega zemljišča.

Delegati obeh zborov so nada
lje brez • pripomb sprejeli tudi 
sklep o soglasju k združitvi Re
virske veterinarske postaje s se
dežem v Zagorju ob Savi, Izlake 
100, z Veterinarskim zavodom Ce
lje.

Sekretariat
skupnih služb skupščine 

in izvršnega sveta 
skupščine občine Hrastnik

Ob poplavi, ko je narasla voda 
vdrla tudi v stanovanje zakoncev 
Volavšek ih jima tako povzročila 
škodo, Smo jima na pobudo izvrš
nega odbora konference osnovnih 
organizacij sindikata z denarno 
pomočjo priskočili na pomoč.

TOZD 1 
TOZD 2 
TOZD 3 
TOZD 4 
TOZD 5 
DSSS 
Skupaj je 

din.

8.4,15 din 
6.085 din 

' 1.180 din 
790 din 

1.200 din 
, 3.770 din 

bilo zbranih 21.440

Potrdilo o nakazilu zbranih sredstev je tov. Volavšku izročila 
tov. Jasna Kosm

Ko so se zbrala sredstva iz 
vseh temeljnih organizacij in de
lovne skupnosti, smo sredstva na
kazali, na hranilno knjižico za
koncev Volavšek, potrdilo o sred
stvih te pomoči pa je članoma 
našega kolektiva — zakoncema 
Volavšek izročila tajnica IOK 
OOS DO tov. Jasna Kosm, v pe
tek 4. 5. 1979.

Po temeljnih organizacijah in 
delovni skupnosti so zbrali sred
stva v naslednji višini:

ZAHVALA
Vsem članom delovne orga

nizacije Steklarne Hrastnik se 
najiskreneje zahvaljujeva za 
dodeljeno denarno pomoč ob 
materialni izgubi in stiski, ki 
naju je doletela ob poplavi V 
Hrastniku.

Vašo solidarno pomoč bova 
obdržala v spominu s hvalež
nostjo.

Rozalija in Jože Volavšek

Seja medobčinskega 
sveta ZRVS

V mesecu aprilu je bila v 
Hrastniku seja medobčinskega 
sveta ZRVS, ki so se ga udeležili 
predstavniki občinskih konferenc 
ZRVS iz Trbovelj, Zagorja in 
Hrastnika, prisotna pa sta bila 
tudi tovariša Kraševec, predsed
nik komisije za strokovno, voja
ško in idejno-politično usposab
ljanje pri republiški konferenci 
ZRVS in . predsednik medobčin
skega sveta SZDL Dragó Sotlar.

To je bila 5. seja sveta, ki je bil 
ustanovljen na pobudo republi
škega predsedstva ZRVS, z na
menom medsebojne izmenjave 
izkušenj, koordinacije in skupne
ga izvajanja nekaterih, nalog.

Predstavniki občinskih konfe
renc so na kratko orisali delo v 
okviru posameznih organizacij v 
preteklem obdobju. Ugotovljeno 
je bilo, da delo ustrezno poteka v 
Hrastniku in v Trbovljah, med
tem ko imajo v Zagorju še dolo
čene težave, V Hrastniku 'in Tr
bovljah So že bile delovne kon
ference, vse 3 organizacije so se 
polno vključile v priprave in iz
vedbo tekmovanj ob 30-letnici 
organizirane vzgoje mladine za 
SLO, organizirana so bila preda
vanja zá rezervne starešine itd. .

Na tem sestanku so se posebej 
dotaknili vprašanja usposablja«

nja članstva. Ugotovljeno je bilo, 
da bi na tem področju lahko ste
kla skupna akcija vseh 3 občin
skih konferenc, česar se bodo lo
tili v prihodnjem obdobju. Raz
pravljali so tudi o vlogi članstva 
in organizacije ZRVS v letošnji 
akciji »Nič nas ne sme presene
titi«.

Posebna pozornost je bila na 
sestanku namenjena tudi infor
macij sko-propagandni dejavnosti, 
ki so jo prisotni, posebno v Tr
bovljah in Hrastniku ocenili kot 
zadovoljujočo, kljub temu da še 
vedno niso izkoriščene vse mož
nosti. Podan je bil predlog o 
skupnem izdajanju biltena za 
članstvo, o čemer se bodo teme
ljiteje pogovorili na naslednji se
ji, prav tako pa bi se lahko več 
prispevkov pojavljalo tudi na ra
diu Trbovljei

Vsi prisotni so poudarili po
membnost medobčinskega sode
lovanja v tej obliki, ki je stekla 
sedaj. Ob koncu so se dotaknili 
tudi kadrovskih in organizacij
skih vprašanj, predvsem organi
ziranja in pojačanja aktivov ali 
osnovnih organizacij ZRVS v ne
katerih krajevnih skupnostih in 
šolah.



Iz dela  organov upravljanja
Sklepi, ki so bili sprejeti na VIII. 
litiko dne 5. 4. 1979

ti
Pod prvo točko dnevnega reda 

je odbor pregledal sklepe zadnje 
seje in ugotovil, da so bila vsa 
realizirana.

Pod drugo točko dnevnega reda 
je odbor obravnaval poročila o o- 
pravljenih službenih potovanjih 
ter sprjel naslednji SKLEP:

1. Odbor za poslovno politiko je 
potrdil opravljena službena po
tovanja, in sicer: V

a) Službeno potovanje v Varša
vo na Poljskem, ki so ga opra
vili dipl. pravnik Brane Milino- 
vič — direktor DO, ing. Jože Tu
šar — vodja komercialnega sek- 
troja, ing. Anton Žagar — vodja 
TOZD II v zvezi z razgovori s 
firmo. »Minex« — prodaja in na
kup izdelkov ter . rešitev rekla
macije.

b) Službeno potovanje’v ČSSR 
k firmi Keramika v Pragi, ki ga 
je opravil Milan Kožar — vodja 
nabavne službe, v zvezi z doba
vami kremenčevega peska.

c) Službeno potovanje v Frank
furt v ZR Nemčijo, ki so ga o- 
pravili tov. Erih Vovk, obrato- 
vodja iz TOZD I, Anton Kobal — 
vodja TOZD III in. Ida Vidovič 
-—r. vodja izvoza. Izvršili s ogled 
sejma in sestanek s predstavniki 
firme Hadeland iz Norveške.

£) Obisk firme Rudolf Molecz, 
Dunaj-Avstrija. Potovanje so o- 
pravili dipl. ing. Niko Kavšek — 
vodja TOZD I Ida Vidovič — 
vodja izvoza in predstavnik fir
me Tehno-Impex Ljubljana tov. 
Žnidar -r- dogovor o novih cenah 
za' leto 1979.

d) Ogled sejma obrti v Munch- 
nu so opravili Ignac Klemen, Er
vin Predovnik, Alojz Knez in 
'Franc Žerko. . . . .

Pod tretjo točko dnevnega.reda 
je odbor obravnaval rezultate 
poslovanja in v zvezi s tem pred
log za določitev vrednosti točke 
za' mesec marec 1979. Sprejet je 
bil naslednji SKLEP:

Odbor za poslovno politiko 
predlaga odborom za gospodar
stvo in plan v TOZD in DSSS, da 
se" za mesec MAREC 1979 potrdL 
predlagana vrednost točke za iz
plačilo OD v višini 10,05 din gle
de na rezultate poslovanja (pre
seganje plana prodaje, zmanjša
nje zalog gotovih izdelkov: 3:500 
ton so normalne zaloge, dejanske 
zaloge 2.400 ton v mesecu marcu 
1979).

Pod četrto točko dnevnega re
da je bil obravnavan predlog za 
izvršitev službenega potovanja v 
Hannover. Sprejet je bil SKLEP:

Odbor za poslovno politiko je 
potrdil predlog, da opravijo služ
beno potovanje v ZR Nemčijo — 
Hannover na ogled spomladan
skega velesejma naslednji:

1. Dipl. pravnik Brane Milino- 
vič, direktor DO

2. ing. Jože Tušar, vodja ko
mercialnega sektorja

3. Vidovič Ida, vodja izvoza
4. Koritnik Matija, obratovodja 

iz TOZD II
5. Anton Kobal, vodja TOZD 

HI
6. ing. Kati Dragar, vodja 

TOZD IV
7. Kandolf Janez, vodja elektro 

obrata v TOZD V

redni seji odbora za poslovno po-

8. Jože Guzaj, ing., vodja TOZD 
V

9. Janez Kavzar, ing., vodja 
razvoja

10. Aleksej Us, dipl. ing., po
močnik direktorja za tehn. vpra
šanja

11. Maks Mrcina, dipl. ing. — 
Poslovna skupnost Hrastnik-Ju- 
gometal

12. Jože Zorčič, ing. — Poslov
na skupnost Hrastnik-Jugometal

13. Kavšek Niko, dipl. ing., 
vodja TOZD I

14. Valentin Potušek, tehnolog 
iz TOZD I

15. Alojz Marčen, vodja službe 
za oblikovanje.

Za potovanje so odobrili na o- 
sebo 4 dnevnice in 3 nočnine.

Nadalje je 'odbor obravnaval še 
predloge za izvršitev službenih 
potovanj, ki jih je potrdil in spre
jel naslednje SKLEPE:

1. Ernest Sihur, organizator 
službe za varstvo pri delu v DO 
Steklarni Hrastnik opravi službe
no potovanje v ZSSR — Moskvo 
na ogled sejma opreme za varstvo 
pri delu.

Za potovanje se odobri 5 dnev
nic in 4 nočnine,

2. Bogo Bizlej, uslužbenec iz- 
vozno-uvozne firrrie Steklo Ljub
ljana kot naš zunanji sodelavec, 
opravi službeno potovanje ha 
Madžarsko v zvezi z razgovori o 
možnostih uvoza kremenčevega 
peška' ter izvoza naših izdelkov.

Za potovanje se odobri 3 dnev
nice.

3. Aleksander Sivec — organi
zator službe varstva pri delu o- 
pravi službeno potovanje v Švi
co'in Avstrijo, oziroma .-se udele
ži strokovne ekskurzije v zvezi s 
požarnim varstvom ip varstvom 
okolja.

Za potovanje se odobri 2 V2 
dnevnice.

Pod to točko dnevnega reda je 
odbor še obravnaval program 
službenih potovanj v tujino in 
doma za leto 1979 in sprejel na
slednji SKLEP: .'

Odbor za poslovilo politiko j e  
potrdil okvirni program službe
nih potovanj v tujino in doma za 
letb 1979.

Odbor smatra, da bi ta poto
vanja, ki šo zajeta v programu, 
bila stalna oblika spremljanja 
dosežkov na področju steklarske 
tehnologije in oblikovanja izdel
kov. Program bodo po potrebi še 
dopolnjevali glede na nujnost 
posameznih zadev.

Program je naslednji:
JANUAR: Göteborg — ogled 

sejma svetil
FEBRUAR: Benetke — steklo, 

keramika in porcelan
MAREC: Frankfurt —  spo

mladanski sejem, München — 
sejem obrti, Leipzig — spomla
danski sejem'

APRIL: Hannover — velesejem
SEPTEMBER: Frankfurt — 

jesenski sejem, Milano — euroluc
OKTOBER: Italija — EMU ob

delovalni, stroji, Poznanj — em
balaža, Zürich — pnevmatika in 
hidravlika, Švedska — Firma. 
Emhardt, seminar o IS strojih —

10 dni, Švedska — firma Em
hardt — seminar o elektronskem 
usmerjanju strojev — 4 dni, Zü
rich — seminar za konstruktorje 
steklarskega orodja — 10 dni, 
Nemčija, Italija — vzpostavitev 
stikov z nekaterimi steklarnami, 
ki bi jih obiskala večja skupina 
steklarjev, Zagreb — spomladan
ski sejem — 10 do 20 udeležen
cev, Zagreb—  jesenski sejem m  
ca. 20 udeležencev* konferenca 
jugoslovanskih steklarjev, občas
na posvetovanja, na katerih se o- 
bravnavajo specialne teme, v or
ganizaciji nemškega steklarskega, 
združenja (DGG).

Pod peto točko dnevnega reda 
je odbor obravnaval predlog na
bavne službe glede poravnave 
stroškov firmi Jugger — g. Seg- 
lu. Sprejet je bil SKLEP:

Odbor za poslovno politiko je 
potrdil predlog, da poravnamo 
stroške, firmi JUGGER — kon
kretno g. Seglu, našemu zastop
niku na konvertibilnem 'področju 
zahodne Evrope, kar je razvidno 
iz priloge.

Poravnava stroškov se izvrši iz 
žiro računov TOZD I in TOZD V.

Pri krepitvi obrambno-varnost- 
nega sistema, pod geslom »Nič 
nas ne sme - presenetiti«; katere 
pobudnik in nosilec je svet za 
ljudsko obrambo in družbeno sa
mozaščito pri predsedstvu repub
liške konference' SZDL Slovenije, 
se aktivno vključujejo tudi vsi 
dejavniki v posameznih temelj
nih organizacijah in delovni 
skupnosti delovne organizacije 
Steklarne Hrastnik.

Akcija »Nič nas ne sme pre
senetiti« mora biti množična, za
jeti mora kar največ delovnih 
ljudi in občanov ter vse dejavni
ke družbenih organov in organi
zacij, ki so'odgovorni za obramb
ne zadeve v okviru temeljnih or
ganizacij združenega dela.

Za pripravo, organizacijo in u- 
sklajevanje ter izvajanje nalog v 
temeljnih organizacijah so odgo
vorni odbori za ljudsko obrambo 
in družbeno samozaščito. Le-ti 
so na svojih zadnjih sestankih 
razpravljali in že tudi načrtovali 
programe dela dejavnosti na vseh 
ravneh naše organizacije v zdru
ženem delu.

V tej akciji je predvideno u- 
smerjanje dela, osveščanje in u- 
sposabljanje vseh članov kolekti
va z nalogami podružbljanja 
splošne ljudske obrambe in druž
bene samozaščite. Vso skrb se bo 
posvetilo nadaljnjemu razvijanju 
samozaščitne obrambne aktivno
sti,' s tem' da bodo delavci nepo- 
sredno uresničevali samoupravne 
odnose in interese tudi na pod- 

, ročju ljudske obrambe.
Temeljne značilnosti akcije 

»Nič nas ne. sme presenetiti« mo
rajo biti: množična in politična 
akcija, 'tako da bo zagotovila ude
ležbo vseh članov kolektiva.

Pri načrtovanju programov de
la so' odbori 'za SLO izhajali iz 
dejanskega stanja dosedanje or
ganiziranosti na področju SLO in

Nadalje je bil .obravnavan 
predlog službe varstva pri delu o 
izvedbi izobraževanja delavcev s 
področja požarne varnosti. Spre
jet je bil SKLEP:

V. d. vodje splošno-kadrovske
ga sektorja Franc VIDOVIČ;'se za
dolži, da uredi vse potrebno gle
de izvedbe izobraževanja o po
žarni varnosti (korekcija višine 
predloženega predračuna progra
ma izobraževanja).

Predlaga se, da se izobraževa
nje o požarni varnosti izvede v 
okviru delovne organizacije in ne 
preko Revirske delavske univer
ze Trbovlje.

Obravnavan je bil še predlog 
za nabavo in premestitev alarm
ne naprave -^ sirene ter sprejet 
naslednji SKLEP:

Odbor za poslovno politiko je 
potrdil predlog za nabavo in pre
mestitev alarmne naprave, ker je 
obstoječa naprava že dotrajana.

Stroški nabave in premestitve 
alarmne naprave naj se poraču
najo po ključu za vsak TOZD.

Prcdsednk odbora 
Adi Zaletel, 1. r.

planirali vse potrebne ukrepe ža 
popolnjevanje obstoječih pomanj
kljivosti. Osnovni smoter akcije 
je, da delo poteka programsko 
organizirano na vseh. področjih, 
tako pri izdelavi in popolnjeva- 
nju vojnih planov, kot tudi pri 
vključevanju vseh dejavnikov za 
izvajanje /načrtov- 

Akcija bo potekala kontinuira
no v,se do 29. in 30. septembra, 
ko se bo zaključila s planirano 
množično vajo, ki bo vključevala 
vse strukture in dejavnike za u- 
resničevanje nalog v vojnih raz
merah in ob elementarnih nesre
čah. Akcija bo potekala poveza
no in usklajeno z dejavniki v 
krajevni skupnosti in dosedanji
mi delovnimi organizacijami v 
okviru občine.

ZAHVALA
Zahvaljujem se svojim So

delavcem iz zidarsko-šamoiter- 
ske delavnice za njihovo iskre
no 1pozornost Ob mojem od
hodu v pokoj.

Podano darilo me bo vedno 
spominjalo na čase, ki smo 
j ih 1 skupaj preživeli.

Iskrena hvala' tovariši!
Roman Špacapan

ZAHVALA
Ob mojem odhodu v pokoj 

se uslužbenkam o/bratovnega 
knjigovodstva zahvaljujem za 
prelepo darilo in šopek, s ka
terim so me zelo ganile in 
tudi presenetile,

Pri nadaljnjem delu vam 
želim še veliko uspeha in med
sebojnega razumevanja.

Silva Malgaj

Vič nas ne sme presenetiti
KREPITEV OBRAMBNO-VARNOSTNEGA SISTEMA POD GESLOM 

»NIČ NAS NE SME PRESENETITI«'



125 let rudarske godbe Hrastnik
V LETOŠNJEM LETU PRAZNUJE RUDARSKA GODBA HRAST

NIKA VISOK JUBILEJ — 125-LETNICO SVOJEGA OBSTOJA.

V POČASTITEV TEGA JUBILEJA JE BIL ORGANIZIRAN KON
CERT, KI JE PRIVABIL PRECEJŠNJE ŠTEVILO OBČANOV 
HRASTNIKA, DA SO NAPOLNILI DVORANO NAŠEGA DELAV
SKEGA DOMA.

Za svoje kvalitetno delo, za letih obstoja in vsak s svojimi 
kulturno poslanstvo, ki so ga ta- sposobnostmi ob vztrajnosti čla- 
ko plodno izpolnjevali, je bila Ru- novjgodbe vgradili svoj del v to 
darska godba odlikovana v letu skupino, ki že dolga desetletja 
1968 z Ordenom zaslug za narod, tako uspešno deluje na kultur-

Hrastniški rudarji so imeli 
svojo godbo že leta 1849, vendar 
je takrat štela le 5 godbenikov. 
2e leta 1853 je število godbeni
kov naraslo na 12, imeli so svo
jega kapelnika in dobili ime Ru
darska godba. V prvih letih svo
je ustanovitve so igrali v glav
nem koračnice na raznih sloves
nostih. Leta 1868 so se udeležili 
slovenskega - narodnega tabora v 
Žalcu. Z ustanovitvijo društva 
Svoboda leta 1922 so njeni člani, 
postali tudi rudarski godbeniki.

Vseskozi je v tej skupini obsta
jala napredna delavska misel
nost, ki ji je dajala posebno trd
nost in obstoj med delavskimi 
množicami, ki so jo sprejele za 
svojo. Pojavljala se je na delav
skih shodih in praznovanjih 1. 
maja. Leta 1935 so se udeležili 
znanega zleta Svobod v Celju.

Svojo predvojno revolucionar
no usmeritev so godbeniki rudar
ske godbe v Hrastniku potrdili 
tudi med vojno, vrhunec pa je bil 
leta 1944, ko so godbeniki kolek

tivno odšli v partizane. Seveda na 
svoje inštrumente niso pozabili in 
s kulturnim poslanstvom so na
daljevali tudi kot borci. 12 čla
nov godbe je dalo svoje življenje 
za svobodo. Živo in plodno so 
svoje delo nadaljevali tudi po 
vojni. Organizirali so precejšnje 
število samostojnih koncertov,' 
nastopili na proslavah, udeležili 
so se tekmovanj, revij in festiva
lov. Med pomembne nastope je 
vsekakor treba šteti sodelovanje 
na prvomajski paradi leta 1950 v 
Beogradu.

Pot jih je pri nastopih zanesla 
tudi v številne kraje Slovenije, 
tako npr. v 'Velenje, Postojno, 
Ravne, Novo Gorico, pa tudi v 
Srbijo itd. Omeniti je potrebno 
izreden uspeh, ki ga je godba do
segla v tekmovanju v prvi ja
kostni skupini pihalnih orkestrov 
Slovenije v Artičah leta 1977 in 
tam dosegla 1. mesto, v finalu V 
Rogaški Slatini pa so hrastniški 
godbeniki osvojili 2. mesto in s 
tem srebrno odličje.

Rudarska godba Je ob svojem visokem jubileju nastopila 
pod vodstvom tov. Franca Grebenska

leta 1974 je prejela zlato Gallu
sovo odličje in še istega leta tudi 
priznanje občinske skupščine 
Hrastnik Zaslužni občan.

Godbo je od njene ustanovitve 
pa do danes vodilo nekaj kapel
nikov, ki šo še zvrstili v dolgih

Stanovanja  v  le tu  1979
Ko opazujemo, ‘kako raste nov 

stolpič na Logu, se prav gotovo 
obenem vprašamo, kako ¡bo s sta
novanji za našo delovno organi
zacijo v ¡letošnjem letu.

V letošnjem letu je bila že zelo 
kmalu znana razdelitev stanovanj 
v novem stolpiču po delovnih or
ganizacijah. Razdeljevala so se 
glede na vložena sredstva in tako 
je naša BO v .tem stolpiču pri
dobila 4 nova stanovanja.

Da bi odbori za družb eni ¡stan

dard in stanovanjske zadeve v te
meljnih organizacijah lahko pra- 
vanj, smo imeli tudi skupen se
stanek predstavnikov odobrov 
TOZD in DSSS, ki je bil dne 24. 4. 
1979.

¡Pregledali smo vložena sred
stva za prvo .trimesečje v letu 
1979 za stanovanjsko izgradnjo 
p ri ' samoupravni stanovanjski 
skupnosti in na podlagi odstotka 
udeležbe je bil izdelan koeficient 
za razdelitev stanovanj.

Vložena sredstva din % udeležbe
Koeficient 
za razde

litev
stanovanj

TOZD 1 563.545,45 45,09 1,64
TOZD 2 296.89,1,05 21,65 0,87
TOZD 3 47.711,20 3,48 0,14
TOZD 4 96.686,95 7,05 0,28
TOZD 5 141.700,15 10,33 0,41
DSSS 224.906,05 16,40 0,66

. . ..... ..... S ¡gll 2 S t ! »

Stanovanjski stolpič na Logu, v katerega se bodo še letos 
vselili štirje naši delavci z družinami

Sprejet je bil sklep, da se na 
podlagi- gornjih podatkov 4 sta
novanj a razdelijo takole:

TOZD 1 — 2 stanovanji ■
TOZD 2 — 1 stanovanje
DSSS — 1 stanovanje
Ostale temeljne organizacije 

.glede na sredstva sedaj nimajo 
pogojev, da bi se dogovarjali o 
drugačni razdelitvi stanovanj.

Da bi lahko rešili iše nekaj do
datnih pprimerov, so predstavni
ki temeljnih organizacij podali 
predloge za sofinanciranje sta
novanj delavcem, katerih zako
nec dela v drugi DO. Ker smo 
pridobili le 4 stanovanja; lahko 
na tak način, le s sofinancira
njem in prispevanjem, sredstev 
za polovico -(ali manj) vrednosti 
stanovanja, rešili stanovanjski 
problem/ Ta sredstva se bodo iz
dvajala postopoma med ¡letom, 
kar pomeni,- da se bodo še na
brala in jih bodo TOZD tako 
zmožne izdvojiti.

TOZD 1: Sofinanciranje za 1 
. stanovanje 50' %; vrednosti-stano
vanja; 1- stanovanje 30 % vredno-, 
siti stanovanja, 1 stanovanje pla
čilo 20,5 m2.

TOZD 2: Sofinanciranje za 1 
stanovanje 50 % vrednosti stano
vanja, za 1 stanovanje 25 % vred
nosti stanovanja.

TOZD 4: .Sofinanciranje za 1 
stanovanje" 50 °/o' 'vrednosti stano
vanja. ■

TOZD 5: Sofinanciranje za 1 
stanovanje 25̂ °/o -vrednosti stano
vanj at-

DSSS: Sofinanciranje za 2 sta
novanji 50 % vrednosti Stanova
nja, za 1 stanovanje 200.000 db .
250.000 din.

Število prosilcev -za: stanovanja 
po temeljnih organizacijah in de- ■ 
lovni skupnosti z- odstotki glede 
na število zaposlenih:

nem področju. Od leta 1974 dalje 
jo vodi tov. Franc Grebenšek.

Rudarska godba se tesneje po
vezuje tudi s steklarskimi godbe
niki, kar je vsekakor pozitiven in 
pomemben korak.

Ob tej priliki so bila podeljena 
trem članom godbe priznanja za 
njihovo 25-letno delo na tem po
dročju: Rudito Maicnuj, Ton;etu 
Šketaku in Vladu Španu.

Predstavnik ZKO SR Slovenije 
je nekaterim godbenikom pode
lil Gallusova odličja: Mitji' Udov- 
ču, Alojzu Drobežu, Alojzu Potu- 
šku, Francu Šuntajsu, Dragu Ko
žarju, Viliju Kušarju in Stanku 
Potočanu.

Ob visokem jubileju šo rudar
ski godbi izrekli vse čestitke z že
ljami za nadaljnje bodoče plodno 
delo: predstavniki Zasavskih pre
mogovnikov ■— temeljnih organi
zacij Hrastnika, predstavniki 
koordinacijskega odbora OOS 
TOZD Zasavskih premogovnikov 
Hrastnik, predstavnik ZKO 
Hrastnik, DPD Svoboda I, ste
klarska godba, godbe iz Obers- 
dprfa iz Avstrije, kulturne skup
nosti- Hrastnik ter delavske god
be iz Trbovelj. \

Z izvajanjem programa kon
certa so godbeniki gledalce pov
sem pritegnili. V prvi resnejši del 
so uvrstili: koračnico Huldigungs- 
marš, -uverturo Marinčrella, rap
sodijo Zumberška in koračnico 
Budnica. Izvajanje je  zaslužilo 
pozornost in priznanje tako nepo
znavalca te zvrsti, poznavalci pa 
so. tudi v tem koncertu razbrali 
potrditev kvalitete te godbe, s 
katero- Si je utrla pomembno me
sto med delavskimi--godbami Slo
venije.

Hažveseljivo je, da je v njiho
vih; vrstah precej L.mladih, ki. se ’ 
prav tako uspešno' vključujejo' v 
delo in uspehe rudarske godbe.'

V drugem delu koncerta So iz
vajali še Igrive trobente, firazil- 
sambo in skladbo Piccadilly.

Svoj nastop, ki je bil vseskozi 
na prijetnem, predvsem pa kvali
tetnem nivoju, in So mu gledal
ci pozorno Sledili, so zaključili s 
Štruclovp koračnico Encijan.



L etn i o b r a č u n  d e la  z v e z e  r ib išk ih  d ru ž in  Z asavje
Zbor delegatov zveze ribiških 

družin Zasavje je bil V soboto, 
dne 14. 4. 1979 v Litiji. Dnevni 
red zbora delegatov je bil zelo 
obširen, sam pa želim povedati le 
nekaj bistvenih stvari za delo ri- . 
biških družin.

Ribiška organizacija je prešla na 
delo po delegatskem - sistemu, ki 
daje boljše rezultate, na vseh po
dročjih dela, predvsem pa pri 
obveščanju članstva. Precej po
zornosti je bilo posvečeno one
snaževanju voda, še posebej po
tokov in drugih pritokov reke Sa
ve. Na teh področjih ne obratuje 
nobena čistilna naprava, kar po
meni, da bo morala Zasavska 
zveza ribiških družin s pomočjo 
vseh ribiških družin ob celotnem 
toku reke Save skupno ukrepati, 
ker Sicer grozi še Večja nevar
nost "za ribji živelj v reki Savi.; 
V ilustracije naj navedem poda
tek, da je od prvotnega možnega 
staleža v reki Savi samo še 30— 
50 % rib.

Predvsem so skoraj izumrle: 
sulec,!'lipan in platnica. Na ob
močju Zveze ribiških družin Za
savja imamo 4 vališča potočnih 
postrvi, s skupno vzrejno kapa
citeto 1,000.000 zaroda^ letno, kar 
omogoča, da z vlaganjem teh rib 
v naše potoke obdržimo ravno
težje staleža te plemenite salmo- 
nidne ribe.

Vso skrb smo posvetili enemu " 
naj večjih drstišč podusti na izli
vu reke Mirne. Tudi markiranje 
rib — podusti Smo delno izvedli, 
vendar pa nismo dobili želj enih 
rezultatov,' ker uplenjenih marki
ranih podusti-ribiči nišo prijavili v 
ribiški družini.

Ena najvažnejših nalog vseh 
ribiških družin ob celotnem toku 
reke Save bo v naslednjih letih 
skrb ob gradnji hidroelektrarn, 
ki jih bo do leta 1985 zgrajenih' 
pet.

Do leta 1985 je'planirana ena 
HE na območju ribiške družine

Stanovanja
(Nadaljevanje s 6. strani)
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TOZD 1 104 69il 15,05
TO ZD 2 27 381 7,09
TOZD 3 6 70 8,57
TO ZD 4 15 94 15,95
TOZD 5 13 153 '8,50
DSSS ¡¡j 299 5,69
SKUPAJ 182 1.688 60,85

Iz samoupravnega sporazuma 
temeljnih organizacij- za dodelje
vanje stanovanj s-

a) Postopek i za dodeljevanje 
stanovanj: |

Osnova bo {prioritetna lista', ki 
jo v TOZD in DSSS sestavijo od
bori za 'družbeni standard in sta
novanjske zadeve. Le-lo pa sesta
vijo-na podlagi določil sprejčte-

Radeče, ostale štiri HE pa na po
dročju ribiške družine Sevnica in 
Krško—Brestanica.

Gradnja HE pa je planirana tu
di za obdobje po letu 1985. S to 
gradnjo še bo hidrosistem na reki 
Savi spremenil in zahteval popol
noma novo gojitveno, gospodar
sko in športno delovanje — spre
memba bo nastala na ribjih vr
stah. Ker pa sta po zakonu o 
sladkovodnem' |  ribištvu' SR Slo
venije za izdajo soglasja o grad
nji HE pristojna RZS in Zavod za 
ribištvo, poleg tega je to interes 
vseh. ribiških družin, je potrebno 
ustanoviti komisijo, ki bo uskla
jevala obojestranske interese, in-.

Na zadnjem 9. kongresu Zveze 
sindikatov Slovenije je bil spre
jet predlog, naj bi pri republi
škem svetu ZSS delovala poseb
na komisija ’za tradicije delav
skega gibanja r— in ta komisija 
je res že imenovana, tudi sestala 
se je že, si izdelala okvirni pro
gram delovanja. Ta je šele zasno
va za delovanje komisije, je še 
načelen in zato tudi zelo obširen, " 
saj si bo komisija mogla šele čez 
čas določiti svojo konkretno pot. 
Problem je pač v tem, da na tem 
področju — kljub velikemu sploš
nemu vrednotenju tradicij delav
skega gibanja ter mnogim akci
jam v tem — vendar začenjamo 
znova: začenjamo z načrtnim de
lom. Take komisije republiški 
svet še ni imel.

Preden pa načnemo nekatere 
posameznosti delovnega progra
ma komisi j e, moramo dodati, da 
tradicijo — izročilo lahko z dru
gimi besedami poimenujemo kot 
zaupanje v preteklost, kot zaupa
nje do naših prednikov in stare j-

v letu 1979
ga samoupravnega sporazuma in 
točkovnega sistema za stanovanj- j 
ske razmere, ki iiih ¡nosilci nava
jajo.

Prednostna lista ¡mora biti jav
no objavljena.

Določilo samoupravnega spora
zuma o dodeljevanju stanovanj 
določa, da so odbori za družbeni 
standard in stanovanjske zadeve 
dolžni..preveriti’ stanovanjske -in 
druge razmere’ prosilcev, ki kan
didirajo za stanovanje, predvsem 
tistih, ki so na vrhu liste.

b) Vsak delavec — prosilec ima 
pravico do vpogleda v točkova
nje svoje prošnje in primerjave 
z drugimi) ikajkor tudi do pritož
be na svoj položaj na listi, z ob
razložitvijo, v roku 30 dni na de
lavski- svet TOZD.

e) Stara stanovanja, ki bodo 
prosita, s-preselitvami v nova -sta
novanj a, bodo razpisana kot pro
šta in-zainteresirani p’rosilci naj. 
potem . 'Vložijo svoje kpnikrethe' 
prošnje. Na podlagi teh prijav 

: se- bodo potem ta  stanovanja do 
" deljevala. ..

. Jasna Kosih

terese ribiških družin in investi
torja.

Da bi pred graditvijo HE Vr
hovo’ ugotovili migracijo rib v 
reki Savi, je nujno pristopiti k 
programu razskav, vse od HE 
Medvode, pa  do meje s SRH. Te 
raziskave bi moral financirati in
vestitor gradnje HE na Savi, to je 
elektrogospodarstvo, ker bo z 
gradnjo prekinil 'naravni razvoj 
avtohtonih vrst rib. Za te naloge 
so že zadolženi vodilni tovariši iz 
vodstva ZRD Zasavja.

Razprava je tekla tudi o enot
nem -režimu lova, gojitve .in go
spodarjenja ter čuvanja drstišč, 
o tekmovanjih ribiških družin. Po

ših tovarišev, ki so, ustvarili vred
note za naše današnje boljše živ
ljenje. In še to, da nič človeka ne 
uči tako kot izkustvo in hkrati 
nič ne združuje Ljudi; bolj kot tra
dicija. To jih dela ponosne na 
svoj kolektiv, na svoje okolje, s 
katerim živijo, in na vse dosežke 
delavskega gibanja, da bi živeli 
še bolj 'človeško. Potemtakem je 

. lahko velikan v svetovnem meri
lu za vzgojo Makarenko- obogatil 
marksistično pedagogiko s spo
znanjem, ki ga v bistvu življenje 
nosi s  seboj, da tradicija krasi 
življenje otrok, mladine in odras
lih. V tern je bistvo vsega. To je 
osveščanje, ki razveseljuje., odpi
ra" ljudem ob izkustvu pogled v 
prihodnost," odpira ’optimizem, da 
je vsakomur v združenem delu in 
V samoupravni družbi ponudeno, 
da je zares lahko sam svoje sreče 
kovač, da ni samo vključen v 
svet odraslih, ampak da v tem 
svetu pomembno tudi sodeluje.

Ko govorimo o tradicijah, pa 
seveda tega ne smemo zamenjati 
s tradicionalizmom kot precenje
vanjem pomena tradicij ali kot 
verovanjem v tradicije ali čem 
podobnim", saj je naša družba pol
na dinamike. To je njena značil
nost. Tudi naša ustava je pro
gramska,' ki upošteva izkustvo 
preteklosti in možnosti sedanjo
sti (seveda ne tako kot druge za 
racionalizacijo ^sedanjosti), am
pak za- načrtno graditev take 
prihodnosti, kakršno hočemo i- 
meti. V tem je element za ustvar- 
j an j e: še napredne j ših vrednot.

Po navedenem je na dlani, da 
mora biti ohranjanje in razvija
nje revolucionarnih tradicij stal
na in organizirana družbena skrb, 
aktivnost, Z resolucijo 9. kongre
sa ZSS je predvideno, da bi po
dobne komisije ustanovili tudi pri 
občinskih svetih zveze sindikatov 
aid pa v: regijskih okvirih. Lahko 
bi bile take komisij e dragocena 
in umestna aktivnost tildi osnov
nih organizacij zveze sindik-atov 
v večjih organizacijah združene
ga dela. O tem seveda odločajo 
„občinski sveti sami, ali bodo ime
li Take komisije ali ne. Pobuda je 
tu, konkretnega dela na tem pod
ročju pa toliko, da mu bodo ko
misije stežka kos. S tem delom 
je seveda treba začeti in ne gre 
pri tem samo za proslavljanje ob 
jubilejih in pomembnih datumih, 
mejnikih v zgodovini delavskega

vseh obravnavanih vprašanjih so 
bili sprejeti sklepi in zadolženi 
tovariši za njihovo realizacijo.

Na tem zboru so bile tudi na
domestne volitve organov in ko
misij pri ZRD Zasavje.

Torej- — obilo dela čaka orga
ne ZRD Zasavje, zato bo nujno, 
da vse ribiške družine sodeluje
jo in pomagajo pri realizaciji teh 
nalog, kajti le tako lahko priča
kujemo, da bomo obdržali vsaj 
minimalno število ribjega življa 
v naši »sedaj nečisti« Savi.

Dober prijem.

KARLI GRČAR

v združenem

gibanja, gre predvsem za vsebi
no. Ta je izrfedno široka in boga
ta. Zato bo funkcija teh komisij, 
[torej njihova dolgoročna usmer
jenost, med drugim v tem (po- 
snemamo iz programa):"

— »odkrivati, ohranjati in v 
na'ših pogojih prizadevanja-" za 
poglabljanje samoupravljanja še 
naprej: j  razvii j ati revolucionarne 
tradicije delavskega razreda, tra
dicije NOB in revolucinoarne do
sežke v povojnem razvoju baše 
družbe ter negovati te vrednote 
pri odnosih v združenem delu in 
med mladino. Tako bomo zagoto
vili nepretrgano nadaljevanje re
volucionarnosti v mlajši genera
ciji;

—■ redno spremljati družbeno
politično aktivnost sindikatov 
Slovenije in v tem skrbeti za .po
vezavo tradicij delavskega sindi
kalnega. gibanja s konkretnimi 
nalogami in akcijami sindikatov;

— dajati pobude in usmerjati 
akcije za. izdajanje ustrezne lite
rature, ki zajema zgodovino in 
tradicije sindikalnega gibanja.« 
Itd.

Naše osnovne vrednote so do
bile svojo čisto obliko že med 
NOB, in sprejeli so jih pri nas 
Vsi. So podlaga-za. urejanje na
ših medsebojnih odnosov in te so 
družbena lastnina proizvajalnih 
sredstev, nacionalna in osebna 
svoboda ter bratsvo iri enotnost, 
socialistično samoupravljanje itd. 
S programom ZK pa je postav
ljeno, da je človek najvišja vred
nota socializma in da je njegova 
osebna sreča osnova za vse. Ni 
slučajno, da smo predlanskim i- 
meli zvezno posvetovanje v Beo
gradu »Negovanje in  razvijanje 
revolucdnoarnih tradicij v zdru
ženem delu« in da sta predsed
stva zveznega sveta sindikatov 
Jugoslavije in predsedstvo zvez
nega odbora ZB NOV zapisala v 
svoja stališča v 1. alinei nasled
nje (revija. »Sindikati«, št. 3/78, 
str. 7): »Delavski razred in de
lovni ljudje negujejo in razvija
jo revoluoipname tradicije v 
združenem delu kot sestavni del 
svoje samoupravne, delovne' in 
družbene prakse s povezovanjem 
te aktivnosti za: razvoj sociali
stičnih samoupravnih družbenih 
odnosov, dosegov večjih delovnih

(Nadaljevanje na 8. strani)

Posebna naloga informiranja
delu



Mlatil iz Hrastnika tekmovali
OBČINSKO TEKMOVANJE OB 30-LETNICI ORGANIZIRANE 
VZGOJE MLADINE ZA SLO * '

V soboto, 7. aprila 1979 je v 
Hrastniku steklo občinsko tekmo
vanje ob 30-letnici organizirane 
vzgoje mladine za SLO. Učenci 7. 
in 8. razredov osnovnih šol iz 
Hrastnika in Dola sp se na to tek
movanje pridno pripravljali. Iz
obraževanje za to tekmovanje je 
potekalo ob rednih šolskih obvez-

Mladi so se preizkusili v različnih 
spretnostih

nostih popoldne in mladi so se 
mu z zanimanjem-odzivali. Re
zervni vojaški starešine so jih 
seznanjali s spretnostmi in zna
njem s področja orientacije, po- 
služevanje karte, kompasa; ekipa 
prve pomoči Rdečega križa Hrast
nik jim je posredovala praktično 
znanje 's tega področja, priprav
ljali so.se tudi na vprašanja iz 
zgodovine NOB.

Člani ekipe čakajo na rezultate 
izpolnjenih testnih pol

Tega dne so se na šolskem dvo
rišču zbrale ekipe. Skupno je v 
tem tekmovanju sodelovalo 10 od
delkov 7. in 8. razredov obeh šol 
in vsak razred je imel dve 5-član- 
ski ekipi. Mladi kurirji so poskr

beli za informiranje občanov, -z 
razdeljevanjem vabil za razstavo 
orožja in opreme CZ, ki jo je vo
dil občinski, štab TO Hrastnik in 
oddelek za LO SO Hrastnik. Tek
movanje je potekalo ob sodelova
nju občinskega štaba za pripravo 
tega tekmovanja, rezervnih voja
ških starešin, štaba TO, milični
kov, enot Rdečega križa, organi
zacije ZZB NOV in pedagoških 
delavcev.

Zjutraj so ekipe krenile na o- 
rientadjski pohod. Pot jih je vo
dila najprej na strelišče, kjer so 
se preizkusili v streljanju z zrač
no puško. Nato so se morali o- 
rientirati s pomočjo karte, da so 
prišit na naslednjo točko. Poleg 
ustreznih zadolženih na posamez
ni točki, ki so skrbeli' za prever
janje znanja, So bili stalno pri
sotni tudi kurirji, ki so prenašali 
podatke, kajti komisija za IPD je 
pripravljala bilten.

V 2. točki so člani ekipe odgo
varjali na vprašanja s področja 
topogfafije. Na naslednji točki so 
bila pripravljena vprašanja iz 
zgodovine NOB. Ko so ekipe pri
spele ria zadnjo točko; so prika
zale še praktično znanje iz prve 
pomoči. Start in cilj ekip je bil 
na šolskem dvorišču. Tu je bila 
razglasna deska, na kateri so lah
ko ekipe in prisotni gledalci sle
dili rezultatom. Ko so ti dokonč
no oblikovali na deski, je posta
lo okrog nje vse živo, razvila se 
je diskusija. Tekmovalcem so v 
šolski kuhinji pripravili še oku
sen srbski fižol. S prihodom tek
movalcev v cilj še je dopoldanski 
del tekmovanja končal.

Drugi del se je nadaljeval po
poldan, ko je bila pripravljena 
proslava. Mladinske enote, so z 
vojaško-taktično vajo pričarale 
pravo bojno vzdušje med gledal
ce. Diverzanti so bili kmalu za
jeti. Takoj nato je čakalo gledal
ce novo presenečenje. Gasilske e- 
note so skupaj s pionirsko gasil
sko četo sodelovale pri reševanju 
telovadnice, ki je gorela. Začelo 
se je reševanje in evakuiran j e 
ljudi iz telovadnice. Vključile so 
se tudi enote prve pomoči, ki so 
ponesrečenim nudile pomoč.

Mladim tekmovalcem se mudi proti cilju

Ko se je tudi ta akcija uspešno 
končala, je zbranim spregovoril 
predsednik skupščine občine tov. 
Samo Logar, za njim pa še pred
sednik štaba za izvedbo tega tek
movanja tov. Franci Kovač, ki je 
proglasil tudi rezultate tekmova
nja. Najuspešnejšim so bile raz
deljene tudi praktične nagrade. 
Program je bil tako dopolnjen še 
z godbo na pihala, žal pa je do
končno izvedbo preprečilo slabo 
vreme.

Precejšnje število mladih, pa 
tudi ostalih občanov Hrastnika je 
privabila tudi razstava orožja v 
prostorih osnovne šole, kjer je bi
lo prikazano orožje enot terito
rialne obrambe za protipehotni 
boj in protioklopno obrambo: o- 
strostrelna puška, polavtomatska 
puška, avtomatska puška, trom- 
blon, mine, iskalec min, ročni me
talec min, minometalec ,62 mm, 
radijske zveze.

Krog tekmovanj se bo ponovil 
tudi- v republiškem merilu, kjer

bile priprave na to tekmovanje 
pravočasne in so tako lahko po
tekale normalno.

,Na vrhu vzpetine proti cilju

Rezultati:
Vsa prva tri mesta so zasedle 

ekipe 8. razredov, in sicer:
1. mesto — ekipa v  sestavi: A- 

leš Laznik, Edita Pogačnik, Nata
lija Flajs, Ksenja Vrbnik, Mičo 
Petrovič. Skupaj so zbrali; 940 
točk: Nagrada: Addidas copate.

Pri evakuaciji iz telovadnice so ponesrečenim nudile pomoč 
ekipe prve pomoči

se bodo srečale najboljše ekipe iz 
vse Slovenije.

Mladi Hrastničani so že od vse
ga začetka pokazali veliko Zain
teresiranost pri pripravi in izved
bi tekmovanja. Občinski štab in 
vsi odgovorni dejavniki, ki so so
delovali pri njihovem usposablja
nju, so imeli vsekakor dovolj de
la glede na obsežnost znanja, s 
katerim so se morali mladinci se
znaniti. Pomembno pa je, da so

2. mesto — ekipa v sestavi: Iz
tok Glinšek, Božo Hohnjec, Igor 
Kovač, Hermina Grlica in Darja 
Zupan. Skupaj so zbrali 805,5 
točk. Nagrada: torbe Addidas.

3. mesto — ekipa v sestavi: Sa
mo Gole, Igor Slapšak, Tatjana 
Zagorišek, Romana Polšak in 
Marjana Bezgovšek. Skupaj so 
zbrali 800,5 točk. Nagrada: ter- 
mos steklenice.

Jasna Kosm

P o s e b n a  n a lo g a  in form iranja  
v  z d r u ž e n e m  d e lu

(Nadaljevanje s 7. strani) 
rezultatov, graditev samouprav
nih socialističnih odnosov do de
la, delitev dohodka po rezultatih 
dela, samoupravno reševanje 
različnih interesov, razvijanje so
lidarnosti, graditev samoupravne 
zavesti, razvoj socialističnega hu
manizma, krepitev bratstva in e- 
notnosti, ohranjanje neodvisnosti 
in samostojnosti naše dežele, 
spodbujanje kulturno-umetniške 
in delovno-produkcijske ustvar
jalne samodejavnosti, ustvarja
nje nove socialistične in komuni
stične morale.« — Moramo reči,

vse te in seveda še veliko drugih 
vsebin ima svoje- globoke kore
nine v naši revolucionarni pre
teklosti.

Naj vas spomnimo še na na
slednje: »Tisk, radio in televizi
ja bodo še vnaprej spremljali in 
bolj kot dosedaj afirmirali boga
to aktivnost OZD -glede negova
nja in razvijanja revolucionarnih 
tradicij. Pri tem imajo posebno 
mesto sredstva za informiranje v 
OZD, ki so lahko sredstvom za 
javno obveščanje vir informacij 
o tej dejavnosti.«

JR



Zanimalo vas bo
Prišli iv podjetje v februarju:
TOZD I — zmesama: ČOSIČ 

Mehmed — pobiralec črepinj, 
BRAČUN Zlatko — dostavijalec 
zmesi, STJEPANOVIČ Marjan — 
dostavijalec zmesi.

OBČINA HRASTNIK:
— KOP Hrastnik

— SGP Hrastnik

— SIJAJ Hrastnik

— TKI Hrastnik

— STEKLARNA HRASTNIK

OBČINA TRBOVLJE:
— CEMENTARNA

— IPOZ

— REK Zasavje

— RUDIS INŽENIRING

— STT

OBČINA ZAGORJE O/S:
— DELOZA

— GIP BETON

— IGM

— SVEA

— VARNOST

TOZD II: VAJDIČ Alojz — po
močnik strojnika IS, MERDANO- 
VIČ Senada — kontrolor stekla, 
DANKOVIČ Haiii — odbijalec ke
lihov, GRBIČ Marinko — vstav-

— izdaja Informacije
— izhajajo mesečno od leta 1978
— naklada 60 izvodov
— izdaja Informacije
— izhajajo 1 1/2 mesečno od leta 

1977
— naklada 200 izvodov
— izdaja Informacije
— izhajajo mesečno do leta 1978
— naklada 360 izvodov
— izdaja Informacije
— izhajajo tedensko od leta 1970
— naklada 100—120 izvodov
— izdaja časopis STEKLAR
— izhaja mesečno od leta 1965
— izdaja tudi Informacije
— naklada časopisa 1.900 izvodov

— izdaja časopis 
NAŠ CEMENTAR

— izhaja občasno od leta 1970
— naklada 700 izvodov
— izdaja časopis INFORMATOR
— izhaja trimesečno od leta 1978
— naklada 350 izvodov
— izdaja časopis SREČNO
— izdaja Informacije
— časopis izhaja od leta 1964
— naklada 3.200 izvodov
— izdaja časopis INFORMATOR
— izhaja trimesečno od leta 1974
— naklada 400 izvodov
— izdaja časopis 

GLAS TOVARNE
— izdaja Informacije
— časopis izhaja občasno (prej 

mesečno) od leta 1972
— naklada časopisa 2.000 izvodov, 

Informacij 700 izvodov

— objavlja informacije samo na 
oglasnih deskah

— izdaja informacij mesečno
— izdaja časopis 

ZASAVSKI GRADBENIK
— izdaja informativni bilten
— časopis izhaja dvomesečno od 

leta 1975 in sedaj mesečno
— naklada 1.200 izvodov
— objavlja informacije samo na 

oglasnih deskah
— izdaja informacij občasno
— objavlja informacije samo na 

oglashih deskah
— izdaja informacij občasno
— izdaja časopis TOVARNIŠKO 

GLASILO
— izhaja mesečno od leta 1973
— naklada 300 izvodov — 

ciklostirano

ljalec v gilon, HODŽIČ Azem — 
pomočnik strojnika IS.

TOZD IV: KLEMEN Bojan — 
rezkalec, MALBAŠIČ Jovo — ko
vino strugar.

TOZD V: KARAMAN Sejad — 
delavec težak, ROTAR Ernest — 
dežurni elektrikar.

DSSS: VRETIČ Milena — ad
ministrator v prodajnem oddel
ku. ‘

Odšli iz podjetja na lastno 
željo:

TOZD I: IGREC Antun — od- 
našalec, LAZAR Karl — strojni 
steklar, STRADAR Danilo — 
kroighčar RDBO, DŽAKONOVIČ 
Ivan dipl. ing. — vodja taljenja 
in priprave zmesi.

TOZD II: DŽANKOVIČ Omer
— pomočnik strojnika IS, GRU
JIČ Dragan — odbijalec IW 16, 
STOBINšEK Albin — vodja stro
ja.

TOZD III: SOVRE Pavla — 
kontrolor stekla, JAZBINŠEK 
Ana — vezalka.

DSSS: GODLER Brigita — ob- 
računovalec osebnih dohodkov.

Samovoljno zapustili podjetje:
TOZD I: GANIČ Sejad — dela

vec na kanalu, DŽOMBIČ Sinan
— odnašalec stekla, ALIBAŠIČ 
Kerna! — odnašalec Stekla, DŽU- 
RIČ Dušana — odnašaJka stekla, 
MAKSIMOVIČ Milan — predsti- 
skalec MDR, GAČNIKAR Alojz — 
pobiralec črepinj, DOLINŠEK 
Branko — tnenjalec klešč.

TOZD II: BOGDANOVIČ Sto- 
janka — kontrolor stekla, VOLF 
Željko — odbijalec IW 16, DUR- 
MIŠEVIČ Ibrahim — strojnik IS, 
BOGOVČIČ Karmen — kontro
lor stekla, MOTOH Nada — kon
trolor'stekla.

TOZD V: MUNČIČ Ivan — de
lavec težak.

DSSS: MALIS Vili — blagovni 
knjigovodja.

Vsakdo med vami si po svojih 
močeh in možnostih prizadeva za 
obveščanje delavcev v združenem 
delu. Vsak med vami se srečuje 
z vrsto težav, z zapleti, nerazu
mevanji, z nasprotji med načelno 
pripravljenostjo' sodelovanja in 
resničnim. Pa vendarle se pre
mika.

Dnevno dobivamo na desetine 
glasil dn biltenov in v njih je ve
liko tega, kar pomaga delavcem 
pri odločanju, kar jih zbližuje in 
osvešča, in to je ¿sto zadovolj
stvo, ki vliva vsem skupaj novih 
ustvarjalnih moči.

Toda vseeno, kljub temu zrnju 
je še veliko plev, nepopolnih, za
starelih pa tudi nepotrebnih, na
breklih in neprivlačnih člankov, 
ki bi jih lahko nadomestili u- 
strezhejši, nujnejši, boljši. Pred
vsem pa tisti, ki jih rabi delavec, 
da je lahko samoupravi] a le c in  
delegat.
■ Kljub vsemu, kar smo naredili, 

še vedno nimamo sistema infor
miranj a v. združenem delu v ce
loti, sistema ki bi povezoval vse 
sestavine samoupravnega obve
ščanja in ki bi bil le del celotne
ga- družbenega sistema informi
ranja.

O tem je tekla beseda na zad
nji seji komisije predsedstva cen
tralnega komiteja ZKS, ki zave
zuje vse družbenopolitične orga-

Upokojeni:
TOZD I: PUŠNIK Stanko I. — 

primopredaja steklene robe, JO
VAN Ivan— strojni steklar MDR, 
MDK — ¡brigadir.

TOZD V: ŠPACAPAN Roman — 
vodja zidarsko-šamoterske delav
nice.

Invalidsko upokojen:
KIRHMAJER Alenka'— pomož

na delavka.

Odšli v JLA:
TOZD I: KAHRIČ Husnija — 

odnašalec stekla, CEPUš Branko
— odbijalec RDBO, PERČULIJA 
Josip — menjalec modelov, RO
STOHAR Martin — odbijalec 
RDBO.

TOZD II: MEŠIČ šemsudin — 
odbijalec-kelihov, POTOČIN Jože 
II. — ključavničar, BALAŠA Zol
tan — strojnik II, IS.

TOZD IV: ŠTIHER Drago — 
kovinostrugar.

Poročili so se:
KOLOBARIČ Stoja — kontro

lor stekla TOZD II in MAKSI
MOVIČ Marko — delavec na ka
nalu TOZD I, KORITNIK Franc
— strojnik v kotlovnici in VE
BER Dijana, KIRN Bojan — voz
nik viličarja DSSS in KNEZ Ani
ca,, JANC Nevenka — delavka v 
skladi-šoii gotovih izdelkov in 
DŽANKOVIČ Osman — strojnik 
IS — TOZD II, GORNIK Ivanka
— odnašalka stekla TOZD I in 
KRIŽNIK Anton — I. rezervni 
ročni pihalec RDB.

Prirastek v družini:
BLAGOTINŠEK Izidor — sin 

BORIS, PAŠAGIČ Mesuda — hči 
MEIDA, KIRN Bojan — sin 
BOŠTJAN.

liizacije, posebej pa , še sindikate, 
da hitreje razvijejo sistem infor
miranja, tako da bo omogočal u- 
resničevanje osnovne družbene, 
samoupravne pravice in dolžno
sti: obveščati in biti obveščen.

Ta stališča bodo pomagala tudi 
vsem nam, saj so naša hotenja 
enaka. Odbor za obveščanja in 
politično propagando bo temu na
menil prihodnjo sejo in o tem bo 
govor tudi na drugih telesih re
publiškega sveta. Da bomo sku
paj našli najboljše rešitve, da 
bomo povezali vsa prizadevanja 
in sestavine, da bomo boljše de
lali.

Boštjan Pirc
predsednik odbora RS ZSS za 
obveščaniie in politično 

propagando

ZAHVALA
Ob mojem, odhodu na drugo 

delovno mesto se .iskreno za
hvaljujem sodelavkam, za pre
lepi šopek in darilo, ki me bo 
spominjalo na vas drage sode
lavke.-' . X

Posebna zahvala Nadi in 
'Mili.

Pri nadaljnjem delu vam že
lim  mnogo delovnih uspehov 
in osebne' sreče.

Jerica Bohnec

In fo rm ira n je  d e la v c e v  v  r e v i r j ih  -  
k je  in  k a k o ?

Izdaja časopisov in informacij po občinah:
1. Občina Hrastnik

izhaja skupno 5 glasil v skupni nakladi 2.460 izvodov
2. Občina Trbovlje

izhaja skupno 5 glasil v skupni nakladi 6.650 izvodov
3. Občina Zagorje O/S

izhajata 2 glasili v skupni nakladi 1.500 izvodov

Povezati sestavine in 
prizadevanja



Upokojili so se
M ilan Čadež

- 31. marca 1979 je bil starostno 
upokojen tov. Milan Čadež, rojen
5. avgusta 1928 v Podkraju v 
Hrastniku. Tudi njegov oče je bil 
zaposlen v Steklarni Hrastnik. Po 
šestih letih šole je tudi Čadež pr
vič prestopil prag tovarne 11. de
cembra 1942. Najprej je delal kot 
odnašalec. Maja 1945 je bil. vklju
čen v enote JLA, kjer je  ostal 
dve leti, do leta 1947. Takrat se 
je za nekaj časa ponovne zapo
slil v Steklarni, v tem času že kot 
Steklarski; pomočnik, tako. pa. je 
leta 1949 odslužil še 13 mesecev 
vojaškega roka. 12. junija 1950 se. 
je zaposlil v Steklarni Hrastnik 
in temu kolektivu ostal zvest vse 
do svoje upokojitve v letošnjem 
letu.

Zaradi veselja in vneme, s ka
tero je opravljal delo steklarja, 
je postal steklarski mojster. De
lal je v skupini MDR — na lajki,' 
pred tem pa tudi na Wolf stroju.

Tov. Čadež je bil tudi aktiven 
družbenopolitični delavec. De-r 
cembra 1958. leta je postal član 
Zveze komunistov. Udeležil se je 
tudi -2-mes_ečne 'politične šole in 
2 leti opravljal tudi funkcijo se
kretarja ZK, Prav .tako je bil tu
di. aktiven sindikalni delavec, 
član: izvršnega odbora konference 
sindikata in član delavskega sve
ta.

Bolezen in operacija, ki jo je 
prestal, je njegovo delo za nekaj- 
časa zavrla., Kljub takšnemu 
zdravstvenemu stanju je tov. Ča
dež ostal pri svojem delu vse do 
upokojitve in  ni bil- kategorm- 
ran kot delovni; invalid-

Ob njegovem odhodu v pokoj 
mu želimo, da bi ga še dolgo uži
val prijetno in v obilici zdravja 
v krogu svojih domačih.

Stane P ušn ik
10. aprila 1979 je-bil starostno 

upokojen tudi tovariš Stane Puš
nik, rojen 17. februarja 1929 v 
Hrastniku, v delavska družini, Po 
obiskovanju osnovne šole se je- 
kot 14-leten tudi sam zaposlil v 
Steklarni Hrastnik, kjer sta de
lala tudi njegova starša, in sicer 
leta 1943.

Delati je  začel kot odnašalec 
stekla. Zanimanje za delo ga je 

-privedlo do tega-, da- je  postal že 
leta 1944 pomočnik. Ob upokojit

vi tov. Janeza Kovača je zopet 
napredoval in postal brigadir. Pri 
svojemu delu-steklarja, ki ga je 
veselilo in ga je  tudi z ljubeznijo 
opravljal, je ostal- vse do leta 
1974. Bolezen ga je v tem času 
dokončno prisilila, da se je mo
ral posloviti od tega težkega, a 
po svoje tudi lepega poklica. Za
radi svojega zdravstvenega sta
nja je postal delovni invalid 3. 
kategorije in. je  tako do svoje U- 
pokojitve opravljal delo primo
predaje izdelkov v TOZD L. Tudi 
pri tem delu je obdržal svojo 
vestnost.

Tovariš Stane se je  v prostem 
času mnogo udejstvoval tudi na. 
kulturnem področju, na katerem, 
deluje že vse od leta 1940, torej, 
polnih 39 let. Je član godbe m  
pihala Svoboda II Hrastnik, v 
preteklosti je deloval tudi v pev
skem zboru. Ker je bilo delovati, 
v obeh skupinah, nemogoče, se je 
odločil za godbo in dejal je, da bo. 
njen član še tudi vnaprej, saj ga 
ta oblika in prispevek h kulturi 
veseli, kljub temu da je to y ne
ki meri tudi obveznost, pa je zanj. 
prijetna in koristila oblika upora
be prostega časa. ,Y. okviru delo.v- 
ne organizacije je nekaj- let ak
tivneje deloval pri sindikalnem 
delu,, zadnja leta pa je bil tudi 
član aktiva delovnih invalidov 
naše delovne organizacije.

Skrb za bolne delavce in zapo
slitev na drugem, lažjem delu je 
po mnenju tovariša Staneta, hu
mana poteza naše družbe, ki pri
haja vse boij do veljave in ki je 
bil deležen tudi on sam.

Ob odhodu v pokoj želimo, to,-- 
varišu Stanetu Pušniku čim manj 
težav z zdravjem, da ga bomo 
lahko še dolgo srečevali kot ak
tivnega člana naše godbe na pi
hala, 'ki naj še svoja dolga leta 
v zadovoljstvu užije v krogu svo
jih najdražjih.

Ivan Jovan
V mesecu maju je bil starostno 

upokojen dolgoletni mojster na 
polavtomatu IVAN JOVAN, roj. 
15. 1. 1928 v. Kupčki vasi v bližini 
Dola,, v rudarski družini.

Po končani osnovni- šoli se je; 
22. 12. 1942 - zaposlil v Steklarni 
Hrastnik, kot odnašalec stekla v 
brigadi tov. Jožeta. Žlindra. Za
nimanje predvsem pa veselje do 
steklarskega poklica, sta mu- o- 
mogočila hitro napredovanje, ta
ko je bil kmalu prestavljen v bri
gado Jožeta Rebrška,- za izpihalca- 
stekla. To delo je Ivan opravljal 
z vso. resnostjo in natančno vse 
do konca vojne. Pomanjk-an-je- 
steklarjev takoj po vojni mu je 
omogočilo ponovno napredovanje, 
sedaj že kot pomočnik v brigadi 
Tonča Frankoviča. V tej brigadi 
je delal vse do upokojitve tov. 
Frankoviča, ko je prevzel vodstvo 
brigade, ki jo, je potem uspešno 
vodil vse do svoje upokojitve.

Težko delo steklarja je tudi I- 
vanu z leti zrahljalo zdravje, če
prav je vse do konca delal v bri
gadi, vse je poznalo v njegovem 
obnašanju, da ga zdravje zapu
šča. Ko sem se z-njim pogovar
jal, mi je dejal: »Naša genera
cija je imela to smolo, da je ži
vela v velikem pomanjkanju in 
nenehni borbi za hitrejšo obno
vo porušene domovine. To nam je 
uspevalo, vendar se to na nas sa

mih pozna, naj mi predpostavlje
ni in. sodelavci oprostijo, če vča
sih svojih živcev nisem mogel 
več kontrolirati in sem izrekel 
kakšno nepremišljeno besedo. 
Vedno pa sem bil ponosen na to, 
da delam v Steklarni -in da sem 
skoraj vsa leta prebil prav v tem 
kolektivu,«

Kot brigadir, je tovariš - Jovan 
izučil, veliko mladih steklarskega 
poklica, ki danes že kot mojstri 
opravljajo to zahtevno nalogo. Za 
vse opravljeno delo, za ves nje
gov dolgoletni trud, za napredek 
kolektiva, se mu zahvaljujemo t.er 
mu želimo, da bi zasluženi pokoj 
užival veliko zdravih in srečnih 
let.

Ivan Vodep
31. marca 1979 je bil starostno 

upokojen naš dolgoletni sodela
vec strojni steklarski mojster tov. 
Ivan Vodep, rojen 9. decembra 
1926 v Hrastniku. Po končanem 
šolanju se je 25. 7. 1941. leta za
poslil v Steklarni Hrastnik na; 
delovnem mestu odnašalca stekla.

Vojna vihra je tudi tov. Vode
pa odpeljala, v vQj.no- 23. 10. 1944 
j.e odšel. V partizane,, v borbi, je 
bil vse do zmage nad fašisti. Po
treba po rudarjih takoj po vojni 
je tudi tov- Vodepa pripeljala na 
delo v hrastniški rudnik.

P ri rudarjih je ostal do, le.ta_ 
1948, ko. je , odšel na odslužitev:, 
vojaškega roka. po odšluženju pa. 
je. ostal tia' leta, kot aktivni pod'-" 
oficiri v-JLA.

Ko se je leta 1953 vrnil V  
Hrastnik, ni več odšel k rudniku; 
ampak se je znova- zaposlil v Ste
klarni, ki ji je ostal zvest vse do
nedavne upokojitve.

Ivana Vodepa smo poznali kot 
dobrega poznavalca. steklarskega

dela. Veliko Igt je, bil mojster na. 
kiko stroju — Wolf stroju itd. 
Povsod, kjer je delal, so ga spo
štovali.

V l.etu 1_96_9 mu j el zdravje ta
ko opešalo, da je bil priznan za 
delovnega invalida 3. kategorije, 
torej za; delo steklarja, nesposo,- 
ben, Tako je začel opravljati delo 
čuvaja kompresorjev, tudi na tem 
delu je ostal Ivan vesten in skr
ben. Zavedal se je, da je, nemo
teno delo steklarjev odvisno od 
naprav, za katere je bil zadolžen. 
V. vseh letih dela y. Steklarni je 
izučil-veliko mladih steklarskega 
dela, za kar so mu mnogi hvalež
ni.

Ko odhaja sedaj v zasluženi 
pokoj, mu njegovi bivši sodelav
ci kakor tudi mi želimo šc mno
go zdravih in srečnih let,, da. bi 
jih preživel v krogu svojih naj— 
dražjih;.

Uredništvo.

ZAHVALA
Ob mo-jem odhodu v pokoj 

se iskreno zahvaljujem sode
lavkam žigosarne za lepo in 
dragoceno darilo iit-šogek. Ka
kor tudi oddelkovodju tov. 
Doku PokrajCu in sodelavcem 
brusilnice za dragocene darilo.

Ta prelepa iri dragocena da
rila me bodo vedno spominja
la na vas, ko smo delali sku
paj. Zato še enkrat prav lepa 
hvala vsem skupaj.

Hvala tudi tov. Knausovi za 
njen trud, ko mi je prinesla 
darilo in šopek na dom in nje
ne prisrčne besede ob slovesu.

Želim vam še mnogo uspeš
nih. dni, medsebojnega razu
mevanja in tovarištva pri na
daljnjem delu v kolektivu.

Marija Guzaj

Z  t

Douisujte 
v nase 
glasiio!

ZAHVALA
Ob boleča- izgubi našega dragega moža-, očeta, dedka, ib  strica

MATIČETA KORITNIKA
se iskreno. zahvaljujemo -vsem .sorodnikom, prijateljem in 
znancem za izrečeno-sožalje, darovane vence im cvetje ter 
vsem, ki ste ga pospremili- na njegovi zadnji poiti.
Iskrena hvala godbi im obema pevskima zboroma ter gasil- 
cecm steklarne za izkazano pozornost.
Posebno se, zahvaljujemo; govornikom tovarišem Viktorju 
Rackiju, Zoranu Klemenu, Karli ju  Dremlu dn Milanu Koc
manu za njihove sočutne, poslovilne besede,1 
Iskrena hvala tovarišu Rudiju Kirbmajerju za njegovo skrb. 
in prizadevnost ob tem žalostnem dogodku.
Vsem, ki ste sočustvovali z-nami, še enkrat najlepša hvala, 
Žalujoči-: žena Milka, sin Matiče z družino,. nečak Mirko 
z ženo Ivanko.



Memorial Branka
Na brzicah Save v Prusniku 

pri Zagorju, se je v nedeljo, 1. a- 
prila 1979 odvijalo tekmovanje v 
kajaku in kanuju na divjih vo
dah. Sava je s svojo strugo še 
bolj oplemenitila io. obletnico 
tekmovanja, memoriala Branka 
Drofenika-Fune. ki je bilo tudi 
izbirno tekmovanje -za državno 
reprezentanco.

Peter Kavzar, kandidat 
za svetovno prvenstvo v Kanadi

Branko Drofenik-Funa je bil e- 
den izmed prvih slovenskih tek
movalcev, ki so se borili z brzi
cami rek po vsej Sloveniji. Že te
daj je na tak "način vzljubil čar 
in lepoto naših rek. Pred nekako 
40. leti je bil vodilni tekmovalce 
in zagovornik kajakaštva v Slo
veniji in nosi mnogo zaslug, da

se je tudi v Sloveniji kajakaštvo 
razvijalo v takšnem obsegu kot 
drugod.

Leta 1938 se 'je pojavil tudi v 
političnem življenju, kot ¡komu
nist se je boril proti nevarnosti 
fašizma in takratnemu jugoslo
vanskemu režimu. Leta 1941, ob 
začetku vojne je med prvimi pri
jel za partizansko puško in šel v 
gozdove z ostalimi borci, ki so se 
borili za svobodo. Boril se je na 
Dolenjskem in leta 1943 tudi pa
del. Do danes smo ga ohranili v 
najlepšem spominu, kot borec je 
dal življenje za svobodo in velike 
zasluge je imel tudi v razvoju 
kajakaštva.

Natanko pred 10. leti sO na 
predlog kajakaškega kluba Ljub
ljana organizirali memorial Bran
ka Drofenika-Fune. Letos so or
ganizacijo tako pomembnega tek
movanja zaupali našemu Brodar
skemu društvu Hrastnik. Zaradi 
slabega vremena je organizator 
vložil mnogo naporov v slalom
sko progo v Prusniku. Prišlo je 
okrog 70 tekmovalcev iz vseh na
ših republik.

Tekmovanje je potekalo brez
hibno, organizatorju je treba res
nično čestitati za organizacijo ta
ko zahtevne prireditve. Na. tek
movanju je bil prisoten tudi 
zvezni trener tov. Jože- Gerkman 
ter številni funkcionarji. Sloven
ske kajakaške zveze/

Kot,smo pričakovali, je bil naj
hujši boj med člani K-l. Po pri
čakovanju je zmagal Hrastničan 
Peter Kavzar, drugi pa je bil Go
ričan Silvan Poberaj, tretje mesto 
si je z izvrstno vožnjo pridobil 
mladi in perspektivni Hrastničan 
Franc Seničar,

Od naših so vidnejše rezultate 
dosegli še: Rado Gnjidič, Franc 
Barič, Danilo Delič; Danilo Stra- 
dar.

Peter Kavzar v brzicah

Zaradi bolezni Sta naša naj
boljša kanuista Halzer-Vovk pri
stala na 3. mestu, kar pa je tudi 
viden rezultat. V C-l je zmagal 
Srečko Masle.

Zvezni trener je tudi že izbral 
ekipo, ki potuje na svetovno pr
venstvo v Kanado:

Peter Kavzar, Silvan Poberaj 
in Srečko Masle.

Vsi trije tekmovalci imajo mož
nost, da posežejo po vodilnih me
stih, morda pa  tudi po medaljah. 
Želimo jim, da uspejo in ponovno 
potrdijo uspehe jugoslovanskega 
kajakaštva iz Spittala.

Če se ozremo po rezultatih, 
lahko ugotovimo, da naš klub 
zavzema vidno mesto v jugoslo
vanske mmerilu; Mnogi to he ce
nijo dovolj. Kot mnogi, Se tudi 
naš, klub. srečuje s težavami, 
predvsem z denarnimi. Člani klu
ba žrtvujejo svoj proti čas, da 
klub obstaja in živi dalje, tu pa 
se mnogo obrestuje prostovoljno 
delo vsakega posameznika.

Dotacije klubu so glede na de
janske potrebe 'veliko premajhne. 
Za tekmovanja, ki so v sezoni 
vsak teden, bi potrebovali znatno 
več ■ finančnih sredstev. Peter 
Kavzar bi sedaj, ko je kandidat 
za svetovno prvenstvo, potrebo
val najnovejši tip čolna, ta pa ni
kakor ni poceni. Na uspeh pa z 
zdajšnjo premo, s katero razpo
laga, namreč ne more računati. 
Tekniovalcu, ki je že pokazal svo
je sposobnosti, bi bilo potrebno 
nuditi mnogo več kot začetniku. 
Seveda so tu še potrebe ostalih 
tekmovalcev, katerih boljša opre
ma je tudi pogoj za še boljše re
zultate.

Zahvaljujemo se Steklarni 
Hrastnik za praktične nagrade 
tekmovalcem.

Naj na koncu ponovim, da je 
Brodarsko društvo Hrastnik zno
va dokazalo svoje organizatorske 
sposobnosti, da lahko organizira 
tako zahtevna tekmovanja. Nje
govo mesijo med, jugoslovanskimi 
klubi, pa tudi v svetovnem me

tilu, postaja' vse vfidhejše, Zato 
mu je potrebna tudi širša pomoč 
in pozornost pri njegovem raz
voju. Lahko rečemo, da je bil to 
nedeljo za Hrastnik mali praznik.

Rezultati:
K -l — člani

Točk
1. Peter Kavzar, Hrastnik 159
2. Silvan Poberaj, SE 167
3. Franc seničar, Hrastnik 174
4. Vilijem Vidic, ¡SE 180
5. - 6 .  Rado Gnjidič,

Hrastnik 182
5.—6. Trajče Angelovski,

Skopje 182
7. Miran Skok, Rašica 184
'8. Milo Mladenovič, Ušče 187
9. Franc Barič II., Hrastnik 188

10. Dubravko Matekovič,
R. Končar 190

11. Danilo Delič, Hrastnik 195
12. Danilo Stradar, Hrastnik 216
K -l — mladinci
1. Janez Skok, Rašica 176
2. Srečko Spasovski, Skopje 187
3. Iztok Pintar, Hrastnik 196

C-l — člani
1. Srečko Masle, LBD 201
2. Faruh Radončič, Lasta 243
3. Mile Kuzmanovič, Skopje 251

C-l —.mladinci
1. -.Dragan Neškovič, Skopje 284
2. Jože Vidmar, Rašica 354

C-2 — člani
1. Kukec-Pintar, LBD 234
2. Češek-Žmavc, LBD 254
3. Vovk-Halzer, Hrastnik 264

Ekipno
1. Hrastnik 137 točk
2. Rašica 78 točk
3. Moša Pijade, Skopje 63 točk

Naša ekipa je tako že tretjič o- 
švojila prehodni pokal memoria
la Branka Drofenika-Fune.

D. R.

FORKLORNA SKUPINA 
PONOVNO DELUJE

ALI VESTE, DA PONOVNO ŽE 
DVA MESECA DELUJE V 
HRASTNIKU FOLKLORNA 
SKUPINA?

Prvič smo Se zbrali 10. 3. 1979. 
Sejna dvorana Delavskega doma 
je bila polna navdušene mladine. 
Ustanovnega zbora so se udeleži
li predvsem. osnovnošolci, med
tem . ko malo starejše 'mladine 
skoraj ni bilo. Prepričani smo bi
li, da nam bodo z veseljem pri
skočili na pomoč stari plesalci 
(plesalci folklorne skupine, ki je 
pred nekaj leti delovala v Hrast
niku), ampak žal do danes še ni 
bilo nikogar.

Že naslednjo soboto smo prešli 
od besed k  dejanjem. Veliko šte
vilo se nas je zbralo v Konzum 
na prvi vaji. Pod vodstvom Ines 
in Nevenke iz Ljubljane Smo za
čeli z belokranjskimi plesi. Lahko 
je bilo tistim, ki so že znali te 
plese; težje je bilo nam — no
vincem, ki smo se morali pošteno 
namučiti, da smo se že prvič po

vršno naučili vse štiri dele Bele 
Krajine. Ni se končalo pri Beli 
Krajini, kot so nekateri mogoče 
mislili. Pridno nadaljujemo s srb
skimi ljudskimi plesi, pa tudi go
renjskih smo se že lotili. Torej, 
nihče nam ne mpfe očitati, da se 
ne trudimo pri spoziiavanju ljud
ske duhovne kulture.

Ljudski plesi in ljudske pesmi 
so zelo privlačna šhov za pozna
vanje. Mi smo se tega lotili in ne 
bomo kar tako popustili. Težave 
so povsod, tudi nam nagajajo. 
Sprva nas je mučila kondicija, 
potem naša I nediscipliniranost, 
nato pa še problemi v zvezi z 
dvorano, v kateri vadimo. To je 
premagano. Odprto pa je še Vpra
šanje, kdo bo pokril stroške. Že
limo, da bo kulturna skupnost 
potrdila naš finančni plan.

V mesecu mladosti Se bomo pr
vič predstavili občinstvu. Vsej ki 
imajo radi ljudske pleše, Vabimo 
na naš nastop,-

Jana KLEMEN, 
članica folklorne skupine
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USTANOVITEV PIONIRSKE 
DELOVNE BRIGADE

Med reševalce s pravilnimi re-. 
šiitvami bomo z'žrebom razdelili 
7 nagrad: '

§f nagrada 80 din
2. nagrada 50 din
3. —7. nagrada po 30 din
Izrezek z vpisano rešitvijo poš

ljite na naslov: Uredništvo »STE
KLARJA«, STEKLARNA HRAST

NIK. Pri žrebanju bomo upošte
vali samo pravilne rešitve, 'ki bo
do v uredništvu do torka, 22. 
maja.

NAGRAJENI REŠEVALCI
Za nagradno križanko, objav

ljeno v »STEKLARJU« št. 4/1979 
smo prejeli 40 rešitev. Žreb je 
razdelil nagrade takole:

1. nagrada 80 din:
ANICA POSLEK

Ze lansko leto so mladinci naše 
šole predlagali, da bi v okviru 
OK ZSMS Hrastnik ustanovili

, w & r i ’
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pionirsko delovno brigado, ven
dar za ta korak še. ni bilo realnih 
možnosti.

Zato pa smo bili letos toliko 
bolj veseli, ko smo zvedeli, da

bomo tudi mi naj mlajši lahko so
delovali v delovni akciji na Go
ričkem. V mesecu marcu in apri
lu so potekale priprave na usta
novitev delovne brigade. Sezna
nili smo prijavljene s pravili 
MDA, jim s pomočjo slikovnega 
materiala nekoliko predstavili 
življenje' v brigadi, organizirali 
pa bomo tudi seminar zanje o pi
sanju biltenov, organizaciji kul
turnih in športnih akcij, o SLO in 
podobnem.

Prijavilo se je precej več pio
nirjev kot pa smo imeli na raz
polago prostih mest. Samo* 15 pio
nirjev in pionirk še, bo namreč u- 
deležilo republiške delovne akcije 
na Goričkem skupaj s pionirji iz 
Trbovelj in Zagorja. Izbor je bil 
zelo težak in nekateri so bili zelo 
razočarani, saj so mnogi že sode
lovali na prvi lokalni delovni ak
ciji pred prihodom Titove štafe
te.

Vsi že nestrpno pričakujemo u- 
stanovdtev revirske pionirske bri
gade, ki nam jo obljubljajo v za
četku maja.

Predsedstvo OO ZSMS
heroja Rajka, Hrastnik

PRIHODNOST 
V MEGLI

Mnogo dni. in pa noči 
nas glava že močno boli 
Sporazuma nismo še sprejeli, 
premalo delali, preveč sedeli.

Nato pa hitro smo pisali, 
sestanke imeli, zborovali, 
a delavec, naj bo preklet 
je sporazum zavrnil spet.

Dohodek nam je zdaj. povprečen, 
SDK vsak dan bolj tečen, 
bojimo -se zelo sodnika, 
še'stolček nam močno spodmika.

— m —

2. nagrada 50 din:
ANICA STEPIŠNIK, upok.
3. do 7. nagrada po 30 din: 
VILJEM POVšE, ANICA PRE

MEC, MARICA RANCINGER, 
MARICA DVORNIK' in JOŽE 
PREMEC.

REŠITEV PREJŠNJE 
KRIŽANKE

VODORAVNO: mednarodno,
Daruvar, likvidacija, anabaza, En- 
sor, fes, noč, tim, TN, moratorij, 
Emile, per, E. E., Navajo, R. K., 
oaza, alma mater, karp, T. P., 
mol; Ane, far, noj, ropot, Scapa 
Flow, O. O., Oleron, Lauda, obo
ist, kist, Joe, R. J., Otmar, Asti, 
Olševa, astra, zarjavelost, umor,' 
vajen'ka, Adorno, Bari, kvartar, 
arka, atom.


